
Протокол
№ 15

Днес  24.07.2008 г.  от 14.00ч. в Заседателната зала на Младежкия дом се проведе заседание на 
Общински съвет – Монтана.

В  работата  на  заседанието  взеха  участие  31  общински  съветници.  От  заседанието  отсъстваха 
следните Общински съветници:

Г-н Росен Белчев
Г-н Крум Милетиев
В заседанието взеха участие и: 
г-н Златко Живков – Кмет на Община Монтана  
г-жа Тихомир Антонов – Зам.кмет на Община Монтана
г-н Мариус Конов – Секретар на Община Монтана
г-жа Соня Тодорова – Дир.дирекция “ОС” при Община Монтана
г-н Деян Димитров – Дир.дирекция “ЕИИР” при Община Монтана
г-н Александър Герасимов – Дир.дирекция “ХД” при Община Монтана
г-н Вивиан Григоров – Дир.Дирекция “ОТС” при Община Монтана
г-н Любомир Стефанов – Дир.Дирекция “ФСД” при Община Монтана
г-жа Миленака Маркова – Дирекция “ФСД” при Община Монтана 
г-ца Ивелина Иванова – Дирекция “ФСД” при Община Монтана 
Заседанието беше открито и ръководено от г-н Светлин Николов – Председател на ОбС – Монтана 
Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  В  залата  присъстват  23-ма  общински  съветника,  откривам 

петнадесетата редовна сесия на Общински съвет – Монтана. Моля за тишина в залата. Предварително ви е 
раздаден Дневния ред за днешното заседание. Моля ако има нови точки за включване в Дневния ред или 
за оттегляне на вече предложени за включване в Дневния ред за днешната сесия. Иван Славчов.

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Имам предложение т.5 да стане т.2, тъй като в т.5 има предложение за 
промяна на бюджета при актуализацията му и не е нормално да я гледаме след като вече сме приели 
актуализацията. Така че, предлагам т.5 да стане т.2, т.2 – т.3, т.3 – съответно т.4, т.4 – т.5.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други предложения? Г-н Кмете, заповядайте.
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: У-ми г-н Председател, дами и г-да съветници, у-ми кметове, кметски 

наместници и гости, първо предлагам с едноминутно мълчание да почетем паметта на починалия наш 
колега  –  Кмета  на  д-р  Йосифово  г-н  Веци  Ангелов.  Изказахме  съболезнование  на  семейството  му и 
благодаря на всички общински съветници и представители на партии, които почетоха паметта му. Това е 
първото ми предложение.

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Моля  с  едноминутно  мълчание  и  ставане  на  крака  да  почетем 
паметта на г-н Веци Ангелов.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ:  У-ми г-н Председател,  дами и г-да съветници,  следвам логиката  да 
предлагам извънредна точка само ако е свързана с финансиране и твърдо реализиране на проект, затова 
правя една такава и моля, ако не възразявате да мине като т.1 от Дневния ред. Няма да промени с нищо 
Дневния ред на заседанието, относно участие в проект „Партньорството между гражданите и общината – 
гаранция за прозрачност и отчетност”, за районно технически услуги. Четири сме общините, които сме 
спечелили участие  в  този  проект  по административна програма “Административен капацитет”,  затова 
горещо ви моля да влезе, като т.1 в Дневния ред, ако не възразявате. Други предложения нямам. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:  Благодаря  Ви за  предложението.  Други  има  ли,  които  да  искат 
промяна в Дневния ред? Не виждам. Първо по отношение предложението на Иван Славчов процедурно, 
т.5 да стане т.2. неговите мотиви обясни какви са, поради което подлагам на гласуване. Моля онези от вас, 
които са “за” тази промяна на гласуват със “за”

11 / 0 / 13
Не се приема
По предложението на г-н Живков т.1 да бъде включена допълнителната докладна,  която беше 

гледана в  комисиите и има становище по нея и се  отнася до проекти,  по Оперативните програми на 
Европейския съюз с №08-01-156/16.07.08 г. да гласува “за” влизане в Дневния ред, като т.1 тази докладна. 

25 / 0 / 1
Приема се
Други предложения нямаше. Моля онези от вас, които са “за” така оформения Дневен ред със 

съответно т.1 новата докладна, която беше включена и номерацията променена назад, да гласува “за”
24 / 3 / 2
Приема се

1



ДНЕВЕН РЕД:
1. 08-01-156/18.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 

участие в проект „Партньорството между гражданите и общината – гаранция за прозрачност и отчетност” 
2. 08-01-153/16.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 

информация за изпълнението на бюджета към 30.06.2008 г.
3. 08-01-154/16.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 

актуализиране на Общинския бюджет за 2008 г.
4. 08-01-152/16.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 

одобряване командировки за ІІ-ро тримесечие на 2008 г. на Кмета на Община Монтана и Председателя на 
ОбС – Монтана

5. 08-01-150/16.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 
Приемане на отчетите за първото полугодие на 2008 г. на общинските търговски дружества и предприятия 
със 100% общинско участие в капитала им.

6.  37-00-19/02.07.08  г.  Докладна  записка  от  Председателя  на  Временната  комисия,  избрана  с 
Решение №68/17.04.08 г., относно дейността на “ОМЦ №1” ЕООД.

7. 08-01-133/08.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 
промяна на предмета на дейност и наименованието на „Комунални дейности” ЕООД

8. 08-01-136/10.07.08 г. Докладна записка от Светлин Николов – Председател на ОбС – Монтана, 
относно отчет за дейността на Общински съвет – Монтана и неговите комисии за периода от 08.11.2007 г. 
до 30.06.2008 г.

9. 08-01-142/14.07.08 г. Докладна записка от Светлин Николов – Председател на ОбС – Монтана, 
относно определяне на представител на Общинския съвет в Общото събрание на търговско дружество с 
общинско участие.

10. 08-01-131/08.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 
изменение и допълнение на Наредба за определянето и администрирането на местните такси и цени на 
услуги на територията на Община Монтана, чл. 62.

11. 08-01-132/08.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 
приемане на Наредба за реда и условията за извършване на търговска дейност на територията на Община 
Монтана.

12. 08-01-155/16.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 
избиране на временно изпълняващ длъжността кмет на кметство Доктор Йосифово, Община Монтана 

13. 08-01-140/14.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 
утвърждаване на План за защита при бедствия в Община Монтана. 

14. 08-01-134/09.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 
изграждане на трасе за канализационен колектор до обект: ”Пречиствателна станция за отпадъчни води, 
гр.Монтана.

15. 08-01-141/14.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 
приватизация на УПИ VIII, кв.25 по плана на с. Николово, Община Монтана.

16. 08-01-149/15.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 
съгласие  за  изработване  на  подробен устройствен  план  /ПУП/  и учредяване  право на прокарване на 
отклонения от общи мрежи  и съоръжения на техническата инфраструктура  през   общински имоти в 
м.”Около село” землище с. Белотинци

17. 08-01-143/14.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 
проектопредложение на Община Монтана по ОП „Регионално развитие”, схема „Подкрепа за осигуряване 
на  подходяща  и  рентабилна  образователна,  социална  и  културна  инфраструктура,  допринасяща  за 
развитието на устойчиви градски ареали”, Компонент 2: Социална инфраструктура.

18. 08-01-148/15.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 
докладна записка рег. индекс 10-18-7/30.04.2008 год. от Борис Трифонов Цветков – кмет на с. Габровница, 
общ. Монтана.

19. 08-01-144/14.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 
определяне на 1 бройка персонал в “местна дейност”.

20. 08-01-145/14.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 
определяне на училище – преимуществен ползвател на моторно превозно средство, марка “Пежо”, рег. № 
СА  9678  КР,  11+1  места,  прехвърлено  в  собственост  на   Община  Монтана  от  Министерството  на 
образованието и науката за превоз на ученици от община Монтана.

21. 08-01-146/14.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 
отземляване на безимотни и малоимотни граждани.
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22. 08-01-151/16.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 
увеличаване числеността на общинската администрация.

23. 08-01-147/15.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община Монтана, относно 
поставяне на паметен знак на Иван Давидков

24. 48-10-6/16.06.08 г Докладна записка от групата общински съветници от ПП ГЕРБ при ОбС 
Монтана,  относно изменение на Правилника за  организацията и дейността на ОбС Монтана,  неговите 
комисии и взаимодействието му с общинска администрация. 

25. Питания.  

ТОЧКА  ПЪРВА:  08-01-156/18.07.08  г.  Докладна  записка  от  Златко  Живков  –  Кмет  на 
Община  Монтана,  относно  участие  в проект  „Партньорството между  гражданите  и  общината  – 
гаранция за прозрачност и отчетност”.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.1 от Дневния ред, а именно Докладна записка 
№156. Вносителите? Няма. Комисиите, които са изразили Становище? Не виждам. Аз искам само една 
редакционна корекция да направя,  в решението да бъде записано вместо “Общински съвет -  Монтана 
подкрепя…  споразумението”  да  стане  “Одобрява  споразумението…”.  По  това  предложение  има  ли 
някакви възражения? Не виждам. Минаваме към поименно гласуване на тази Докладна записка.

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев ----
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев за
Валерия  Тодорова за Любомир  Иванов ----
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов за
Веселин Игнатов за Нистор  Каменов за
Диман Костадинов за Павел  Цочев за
Димитър  Аврамов за Петко  Петков за
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за
Емил  Ангелов за Росен Белчев ----
Златко  Тодоров за Светозар Григоров за
Ивайло  Георгиев за Светлин Николов за
Ивайло  Петров за Станислав Станоев за
Иван  Славчов за д-р Тодоров за
Иво  Гигов за Тодор  Тодоров за
Иво  Иванов ----- Христо  Кастрев за
Ивета  Станкова за

29 / 0 / 0
Приема се

Решение
№129

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Одобрява споразумението за изпълнение на проекта “Партньорството между гражданите 
и общината – гаранция за прозрачност и отчетност” по приоритетна ос I “Добро управление”, 
подприоритет  1.2.  “Прозрачна  и  почтена  държавна  администрация”  на  Оперативна  програма 
Административен капацитет.

2. Възлага на Кмета на общината изпълнение на дейностите по споразумението.

ТОЧКА  ВТОРА:  08-01-153/16.07.08  г.  Докладна  записка  от  Златко  Живков  –  Кмет  на 
Община Монтана, относно информация за изпълнението на бюджета към 30.06.2008 г.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:  Преминаваме  към т.1  от  Дневния  ред,  а  именно информация  за 
изпълнението  на  бюджета  към  30.06.2008  г.,  това  задължение  произтича  от  Закона  за  общинските 
бюджети  /ЗОБ/  на  шестмесечие  да  се  приема  такава  информация.  Моля  вносителите?  Г-н  Кмете, 
заповядайте.
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Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: У-ми г-н Председател, дами и г-да съветници, у-ми гости, изпълняваме 
процедурата по ЗОБ да внесем информация за изпълнение на бюджета към 30.06.2008 г. Благодаря на 
комисиите,  които  разгледаха  и  които  подкрепиха  бюджета.  Имаше разбира  се  отделни въпроси,  още 
веднъж казвам, това е девети бюджет на полугодието, който представям като информация. Искам да кажа, 
че все пак коментираме най-големия бюджет на Община Монтана в преходния период. Това не трябва да 
убягва от вниманието на отделни проблеми, които има по изпълнение на бюджета. Няма как да няма и е 
нямало случай при които да няма определени проблеми в тази част. Разбира се нивата са много различни 
и  обемите  много  различни,  това  което  мога  да  кажа  към  момента  е,  че  обема  на  бюджета  е  почти 
30 000 000  лв.,  29 280 237  лв.,  изпълнение  по  приходната  част  е  14  мил.лв.  Забелязали  сте,  че  има 
известна, но не много голяма разлика по отношение на местните приходи. Каквото и да коментираме в 
бюджета, в преобладаващата чест ще става на въпрос за разходи и за разходна част. В приходната част 
искам да кажа,  това което го има се изпълнява на 59%, приходите с местно значение са 43%, това е 
практика  обикновено  към  полугодието.  Разбира  се  има  все  още  малко  по  занижени  за  да  изпреваря 
въпросите от продажба на общинско имущество, това е към 30.06.2008 г., искам да ви кажа, че днес към 
24.07 картината е много по-различна и няма нищо общо с отчета към 30.06, тъй като вече сме във второто 
полугодие. Това лично се надявам, че по един или друг начин ще бъде компенсирано. За сметка на това 
постъпленията от данък сгради и такса смет са доста по-високи, благодарение на преследване на стари 
длъжници,  юридически и физически лица.  Аз съм убеден,  че  ще преизпълним този плана до края на 
годината, защото в момента сме се заели с няколко дела за не малко средства за юридически лица не 
плащали с години назад. Така че това е по отношение на приходната част. Няма да се спирам на всички 
подробности, които вие сте коментирали на комисиите. По отношение на разходната част, това което мога 
да кажи и това което го има и се очаква относителния дял на изпълнение основно отива за образование. 
Това е стандартна процедура,  тъй като общинските бюджети в България между 38% и 53% за цялата 
страна са образование, при останалите функции не толкова много. Смятам, че изкарваме едно полугодие 
доста добро, много активно с активна, културна, спортна, политика в здравеопазването. Смятам, че в тази 
част  на  годината  се  движи  добре  вече  и  строителната  програма  на  общината.  Отново  ви  казвам, 
динамиката е много голяма, към 30.06 картината е една, днес 24.07 е съвсем различна. На 95% към днешна 
дата вече е изпълнена годишната задача за текущи приходи. По същия начин около 80% е за текущи 
ремонти и за основен ремонт. В момента се движим вече в срок, аз мисля че до един месец ще станем 
готови на 100% с основните и текущите ремонти. Остават големите теми, източния и западния вход на 
Монтана. Мисля че източния ще бъде готов, това са 156-те метра с които ще приключим 40 годишния 
проект, които чакаме да се изпълни от “Хр.Ботев” до “Х.Димитър”. Западния вход може би е най-тежкото 
звено за годината, отново след десетилетия, двупосочното трилентово платно, което трябва да свързва 
“Славейков” с изхода на запад. Ако успеем в тази част до тук изпълнението е около средата, по-тежък е 
първия участък този които виждате от “Славейков” до ул.”Калето”, защото става на въпрос за тотална 
подмяна на всичко и изграждане на канализация. Втория участък е малко по-лек, където има подпорни 
стени,  но  едната  подмяна  ще  отпадне.  Ние  имаме  една  сериозна  годишна  задача  от  1 200 000,  аз  се 
надявам и мисля че, ако осигурим приходите до края на годината можем да се справим, имаме опция за 
две  години.  Това  са  двата  най-големи обекта.  Другия  голям  обект  е  храма  “Свети  Дух”  в  зоната  на 
бившите стари гробища, вчера беше издигната камбанарията и тук изпълнението на годишната задача 
вече е над 50%. Аз смятам, че ще изпълним годишната си задача, нямаме от какво да се притесняваме в 
тази част. На практика една голяма част от това, което ще предложа в следваща точка за актуализация 
касае  ангажиментите  ми  по  четирите  оперативните  програми  и  разбира  се  най-вече  промени  по 
бюджетите на кметствата. Тук се намират почти всички кметове на Община Монтана. Една значителна 
част от промените в бюджета и предложенията за актуализация са свързани с докладни на кметовете до 
нас.  Разбрах,  че  на  някои  от  комисиите  са  коментирали  допълнителни  предложения.  Това  е  колеги, 
общински съветници информацията, която имаме към тази част от годината. Искам да кажа и няколко 
думи и за извънбюджетните смети и фондове. Има разлика за тези 24 дни и в извънбюджетните средства 
от фонд Приватизация.  До момента сме гледали и коментирали един суми,  в момента по сметките на 
общината има 189 000 лв. до 10 дни ще бъдат над 200 000 лв. Аз мисля, че това няма да е никаква пречка 
да изпълним онова,  което имаме в момента там.  Най-важния ангажимент е Градската пречиствателна 
станция за  отпадни води.  Каквото и да говорим към днешна дата все още мониторинга ежемесечния 
показва, че ние изпълняваме ангажиментите си. Това е най-големият, най-тежкият ангажимент, защото 
става  на  въпрос  за  проект  за  15  мил.Евро.  Искам  да  ви  информирам,  че  до  тук  вървим  добре  и 
мониторинговите  доклади  са  добри  за  нас,  не  такава  е  картината  за  България  и  това  има  известно 
притеснение, защото нещата трудно могат да се разделят. Към тази част на годината искам да кажа, че 
това, което имаме от там върви. Извънбюджетните сметки от фонд приватизация предстои добавянето и 
изграждането на двата светофара, които заложихме и одобрихме за годината, единия на “Поп Харитон” 
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пешеходния и другия до гарата и автогарата на “Климент Охридски” и “Хр.Ботев”. Имаме две датски 
площадки  в  кв.  “Изгрев”  и  в  кв.  “Пъстрина”,  които  ще  бъдат  направени  имам  вече  необходимите 
постъпления и средства, затова казвам, че една част от информацията в бюджета е остаряла добри с една 
или две седмици има движение и промяна. Това са нови моменти за които исках да ви информирам. С 
една дума ако трябва да обобщя аз смятам, че в момента изпълнението на бюджета към полугодието е 
нормално. Разбира се ще има напрежение по отношение на приходната част, не знам такъв случай в който 
да не е имало, още повече когато коментираме такива нива. Едно е да правиш отчет на полугодие на 9 
мил.лв., както съм правил 1999 г., друго е да правя за 30 мил.лв., какъвто е в момента, да не говорим 
всички външни донори и всички външни проекти. Има един хубав момент от днес, който също искам да 
споделя с вас, и който не е влязъл в отчета. С Решение на МС от 22.07. ние кандидатстваме по Оперативна 
програма  Регионално  развитие  за  изграждане  на  канализация  на  кв.”Мала  Кутловица”  първи  етап, 
говорим за 1 035 486,79 лв., това е най-големия проект за канализация, който сме одобрени. Одобрени са 
142 общини от 264, в нашата област са 5, но това е най-големия. Аз смятам, че вече по-спокойно ще 
отпадне още една точка от капиталовия списък, тъй като ние бяхме лансирани 215 000 лв., които сега ще 
бъдат възстановени и разликата до 1 035 000 лв. ще влезе по сметката на общината до края на месеца 
според информация на екипа на МРРБ. Така че, иден проблем с 100 годишно звучене, който не смеех до 
край да го говоря в публичното пространство, ще стане не заради проектите, а заради финансирането и 
мисля, че вече ще бъде факт. Първия етап на “Мала Кутловица” смятам, че до края на годината ще бъде 
готов и така ще изпълним ангажимента си, който сме поели към хората, които живеят в един от най-
старите квартали на Фердинанд, да не говоря за другите имена на нашия град. Благодаря ви за мненията, 
за забележките, които направихте по отчета за изпълнение, за притесненията, които имахте особено в 
едната  част,  която  касае  общинското  имущество.  Картината  е  вече  по-различна  там,  знаете  какви  са 
причинете за това нещо, по-късните процедури,  имаме спорове по собствеността,  тези ще продължат. 
Имаме вече три успешни реагирания на съдебната система по отношение на собственост на общински и 
друга,  аз  се  надявам да  имаме още два  успеха  до  края  на  годината,  които значителна  степен ще ни 
помогнат за едно по-спокойно планиране за следващия период. Благодаря ви.

 Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:  Благодаря Ви г-н Кмете. Председателите на комисиите? Водеща 
комисия Бюджет и финанси, заповядай Йотински. Искам да съобщя, че в залата присъстват и кметовете на 
кметства,  като  второстепенни  разпоредители  в  общинския  бюджет  по  отношение  на  кметствата. 
Присъстват и други разпоредители както и директорите на общинските предприятия, които са част от 
настоящия бюджет.

Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Г-н Председател, г-н Кмете, г-жи и г-да общински съветници и 
гости,  от  името на  комисията  по  Бюджет и  финанси искам да  споделя  становището и  решението на 
комисията по отношение информацията, която Кмета на общината внася за изпълнението на бюджета за 
първото полугодие на 2008 г. Днешната дата 24.07 значи сме в срок, не само по спазване срока определен 
в  ЗОБ,  а  така  също  и  срока  който  ние  определихме  с  Наредбата,  която  приехме  по  отношение  на 
съставянето,  изпълнението и  отчитането  на  общинския  бюджет на  Община Монтана.  Вие  всички сте 
запознати,  но  без  да  бъда  отегчителен  искам да  посоча  само няколко  цифри.  Прави  впечатление,  че 
бюджета който ние приехме преди няколко месеца се е увеличил и то още за първото полугодие и е станал 
над  29 280 237  лв.  и  това  няма  да  е  последния  бюджет  на  Община  Монтана  за  тази  година.  Прави 
впечатление, че приходите на общината са достигнали над 50% - 50,5% и са достигнали една сума от 
14 792 742 лв. По отношение на приходите от държавата искам да уведомя сесията, че държавните са 59%, 
а местните около 42%, т.с. ние все още изоставаме в събираемостта на местните приходи. Сега чух Кмета 
и той каза, че това си е една практика, пък и аз вече я знам от последните 5 години. Аз и комисията 
считаме, че някои от просрочени вземания са неоснователни, че не са събрани 97 569 лв. от тях 32 000 лв. 
са не събраните само от наеми, които трябва да получим от общинските жилища, които сме предоставили 
на  хората  да  живеят,  защото  макар  това  да  е  незначителна  сума.  Аз  ще  се  върна  отново  на 
разпределението на сумите за първото полугодие най-голям дял в разходите са за образованието – 38,79 
%, за културата и спорта над 9 %, за здравеопазването 3,89 %, за всички останали 27 % и т.н. Виждате 
тежестта къде е насочена и тъй като тя така е заложена в приетия от нас бюджет, считаме че общинската 
администрация  правилно  насочва  разпределението  на  средствата.  Комисията  по  Бюджет  и  финанси, 
предлага на вниманието на ОбС внесената информация от Кмета на общината за хода на изпълнението на 
общинския бюджет за първото полугодие да бъде приет. Благодаря ви.   

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Йотински. Други председатели на комисии, има ли? 
Не виждам. Моля за изказвания по т.2 от днешния Дневен ред, а именно предоставената информация за 
изпълнението на бюджета към 30.06.2008 г. Доста дебати станаха в комисиите, изясниха се нещата, но 
всеки от общинските съветници има право да вземе отношение. Има ли желаещи за отношение по тази 
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точка от Дневния ред? Не виждам. Моля онези от вас, които са “за” прекратяване на разискванията по т.2 
от Дневния ред да гласуват “за” прекратяване на разискванията

28 / 0 / 1
Приема се
Остава г-н Кмета да организира информирането на гражданството съгласно ал. 2  на чл. 25 от ЗОБ.
Преминаваме към т.3 от днешния Дневен ред, а именно актуализиране на общинския бюджет за 

2008 г.  Извинявам се,  гласувахме прекратяване на разискванията.  Искам тъй като става на въпрос за 
информация по отношение на изпълнение на бюджета предлагам с обикновено гласуване, тъй като това не 
е отчет, а е информация, която се поднася да гласуваме предложението за решение. Моля онези от вас, 
които са съгласни с направеното предложение за решение да гласуват “за”

29 / 0 / 0
Приема се

Решение
№130

На основание чл. 25 ал.1 от Закона за Общинските бюджети  
Общински съвет - Монтана

Реши:
Приема информацията за текущото изпълнение на бюджета към 30.06.2008 година.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Искам да се извиня затова, че пропуснах гласуването.

ТОЧКА ТРЕТА: 08-01-154/16.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община 
Монтана, относно актуализиране на Общинския бюджет за 2008 г.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Заповядайте г-н Кмете за отношение по точка трета.
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Благодаря г-н Председател, гледам да пестим време, защото разбрах, че 

някой от съветниците смятат, че 23 точки са много, ние сме далеч от София, Пловдив и Кърджали където 
по 68 до 100, но обикновено когато има задълбочена работа в комисиите, пленарните заседания минават 
по-бързо. Дами и г-да общински съветници, казах че обикновено актуализациите на бюджетите е музика 
за ушите на всички разпоредители и първостепенни и второстепенни. Защото става въпрос за завишаване 
на разходната част, разбира се преди това става въпрос за завишаване и на приходната част. Аз мисля, че 
за разлика от всички предходни години от последните пет,  когато винаги гледахме актуализацията на 
бюджета в условия на някакви избори без значение какви са, тази година е първата и мисля, че ще е 
единствена защото следващата май ще има доста, при която можем по спокойно да коментираме тази тема 
с актуализацията. Искам да ви кажа, че много е пестелива актуализацията от 1 214 000 лв., ако кажа че 
нямам притеснения в приходната част, няма да е честно, но половината част от залата, която седи зад 
общинските съветници чака да чуе друго в другата част, която да го реализира. Защото общо взето на 
всички хора, които сме тук са ни гласували доверие за да правим нещо, а не да се оправдаваме че нямаме 
условия  и  възможност  за  това.  Какво  включва  тази  актуализация,  която  ви  правя  в  момента  като 
предложение? Във функция Общи държавни служби имаме обезщетение за не ползван годишен отпуск на 
няколко човека в кметствата, в 5-6 от селата. Няма да минавам в подробности, защото вие сте я гледали и 
подкрепили на ОбС, само ще маркирам по-голямата част от предложенията за актуализация, които има. 
Едните бяха свързани с  ремонти за  издръжка  на Габровница за  отопление,  Долна Рикса за  здравната 
служба, Вирове след кражбите се наложи да реагирам и това нещо трябва да влезе по адекватен начин. 
Във функция образование, в две датски градини се налага спешно влизане в ІІ-ра и ХІ-та в едната заради 
ВиК инсталация. В честта здравеопазване имаме задължителни препоръки от ХЕИ за диетичния стол и 
едно предложение за стоматологията, тъй като покрива е в много тежко състояние за увеличаване с още 
10 хил.лв. По отношение на Домашния социален патронаж, шест докладни за един хладилен шкаф има го 
в  капиталовия  списък,  длъжни  сме  да  реагираме  там,  защото  и  там  предписанията  са  такива.  От 
останалите неща, отклонение на общежитието на ГПЧЕ, малка сума 7 000 лв. има за реконструкция на 
напорен водопровод в с.Д-р Йосифово, най-голямата 25 216 лв. е за водопровод в с.Горно Церовене, това 
вече няколко пъти го правим влезе в актуализацията, сега го правим втори път, аз мисля че с това нещо ще 
решим проблема в с.Горно Церовене най-сетне. Във функция жилищно строителство, БКС, осветление, 
имаме пет села, които имаха проблем с отчитането на монопола ЧЕЗ БЪЛГАРИЯ ГРУП, това са Благово, 
Д-р Йосифово, Долна Рикса, Клисурица и Славотин, така че там се налага актуализация за да могат да 
бъдат актуализирани кредитите и всичко да бъде нормално. Мисля, че това не е никакъв проблем. Във 
функция жилищно строителство, всъщност най-голямата сума за предложения за актуализация правим в 
Горно Белотинци – 40 хил.лв. Общо взето тук се съобразяваме и с коментарите за приватизационната 
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програма. Имаше различни предложения по един или друг начин да бъдат стимулирани селата където в 
рамките на населеното място има продажба в рамките на годината. Тази година е най-голяма в Горно 
Белотинци,  смятам че разсейваме всякакви слухове  за  богопомазване на едни за  пореден път и за  не 
даване на други. Най-голямата сума освен в Горно Церовене отива в Горно Белотинци и то е повече от 30 
%  каквито  бяха  предложенията  на  част  от  общинските  съветници  да  бъдат  стимулирани  тези  села. 
Останалите всички са получили също такива стимули  без да са реализирали по един или друг  начин 
продажби в рамките на годината, просто има обекти, които трябва да довършат.  Другото е Славотин, 
Студено буче, Вирове, Габровница, Винище, Стубел да не изреждам всичко онова, което вие сте гледали 
на комисии. Една от най-големите суми е 30 хил.лв. за изграждане на изолатор за бездомни животни, така 
наречения кучкарник. Единствената крива дума и бележка от ЕК имаме по отношение на изолатора на 
бездомни животни. Оказа се, че той в момента се намира на такава фаза, необходими са ни още малко 
средства за да бъде въведен. Искам да благодаря и на общинските съветници, които по един или друг 
начин се ангажираха с тази тема, има го също в капиталовия списък. Бобката който също е необходим. 
Девет хиляди лева за  електронно табло за  зала  “Огоста”.  Двете  ни зали и стадиона  са  натоварени,  в 
последните 20 год.тази есен и зима ще бъдат най-натоварени от когато и да е било, защото имаме три 
професионални отбора в колективни игри и много в индивидуалните спортове, почти непрекъснато се 
провеждат там такива неща, затова е завишена и издръжката за отопление на двете зали. Другото което се 
посреща с изключителен интерес от нашите съграждани е безплатното пътуване на хората навършили 70 
год.  Имахме едно предложение  от  10  хил.лв.,  съобщих и  по  телевизията,  че  очаквам и  благодаря  за 
подкрепата, че ОбС ще подкрепи. Това беше пробен камък тази година по които реагираха около 3 хил. 
души около 520 човека се възползваха за първото полугодие. Сега веднага след сесията се надявам след 
01.08 тъй като сме фиксирали периода до края на октомври хората да могат по една градска линия. Това се 
посреща с изключителен интерес от пенсионерите, които са в тази възраст и имат такива права. Другата 
най-голяма  сума  е  67 300  лв.  е  за  Технологичния  парк.  Два  проекта  имаме  по  ТГС  Сърбия  и  по 
Оперативна  програма  /ОП/  за  индустриалния  парк  на  изхода  за  Лом.  Това  е  един  проект,  който  ще 
реализираме, един от големите проекти, които ще спечелим тъй като вече по едната програма са минали. 
Това е нашето задължение за съфинансиране. Искам да кажа, че останалото което имаме като корекция, 
тъй като програмата за текущи ремонти в 52 позиции вече е готова,  както казах вече почти на 90 %. 
Предложили сме актуализация ако има приходи разбира се, на вас ви е пределно ясно, че иначе може да 
бъде изпълнено това нещо до края. Има корекция на основния ремонт, остана ни само Младост 2 бл.13, 
останалите пет улици, които бяха предвидени там са готови. Мисля, че август месец до края и по-рано от 
друг път ние ще приключим с тази част на основния ремонт, там имаме корекция от 265 000 лв. Опитах се 
да извадя част от разбивката която вие сте гледали внимателно на комисии. Горещо се надявам и ви моля 
не само до подкрепите предложенията, които имаме за актуализация, но аз се надявам, че в поведението 
си  до  края  на  календарната  година  ще  направим  всичко  възможно  и  като  изпълнител  и  местна 
законодателна власт да изпълним и ако изпълним този бюджет, които ще мине категорично 30 мил.лв. и 
то отгоре с няколко отгоре още от сега мога да го заявя. Надавам се на, бих казал работещо отношение, 
каквото имаше поне в последния период по отношение на предложенията, на изпълненията. Затова ви 
приканвам да подкрепите актуализацията за да можем да решим една значителна част от проблемите, 
които ги има и тези които бяха създадени в следствие на различните докладни. Срещу всяко нещо тук има 
докладна или на кмет, или на централен орган, или в случая с изолатора за бездомни животни, което сме 
длъжни да  изпълним бих казал  без  коментар.  Още веднъж ви благодаря  за  конструктивния  тон и  за 
подкрепата, която сте указали. За да спестя част от включванията, има няколко предложения на различни 
общински съветници от различни групи, които са дадени на вашето внимание и с които сме съгласни. 
Няма как да застанем против подобни искания. Опитали сме се да бъдем коректни и да удовлетворим 
това, което е дошло като докладна до нас. Разбира се за едно село е по един начин, за друго е по друго, 
тъй като всеки един от кметовете решава какво точно да прави в рамките на населеното място. Едното от 
предложенията  на  комисията  по  ТСУ  не  разбрах  на  кои  съветник  може  би  на  г-н  Аспарухов  е  за 
завишаване в разходната част с 10 хил.лв. за с.Сумер. Второто предложение на комисията по Бюджет и 
финанси и на ПК по Евроинтеграция  да се завишат не данъчните приходи с 15 хил. лв. В разходната част 
да се предвидят за с.Сумер – 10 хил.лв. и 5 хил.лв. за закупуване на косачка за нуждите на ОП “Спортни 
имоти”. Третото предложение е на комисията по Спорт да се завишат не данъчните приходи с още 10 хил. 
лв. В разходната част да се предвидят 10 х.лв. за ремонт на закрития плувен басейн в VІІІ-мо училище, 
мисля че е на Ивайло Георгиев е това ако е вярно това което го има и ПК по Местно самоуправление е да 
се завишат не данъчните приходи с още 5 хил. лв. В разходната част да се предвидят 5 хил .лв. за детска 
млечна кухня за печки и посуда. Това са предложенията за актуализация направени от различни общински 
съветници в различни комисии. Искам да кажа,  че приемам това предизвикателство да споделим тези 
отговорности  и  да  дадем  възможност  и  опция   на  хората  да  си  свършат  работата  по  това  което  е 
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необходимо ние да го направим като решение. Така че приемам предложенията на комисиите, които вие 
сте ги задали при разглеждането на бюджета за актуализация. Благодаря ви.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря Ви г-н Кмете. Моля за отношение по така направеното 
предложение за решение. Йотински заповядай. След това Иван Славчов.

Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Г-н Председател, г-н Кмете, г-жи и г-да общински съветници и 
гости. Пред вас, колеги е дадена Докладната записка, относно актуализацията на общинския бюджет за 
2008 г. Цифрите сме ги гледали в комисиите и предполагам, че няма колега, които да не е запознат с тях, 
така също Кмета преди малко също посочи редица от цифри. С цел да не да изпадаме във тавтология на 
цифри аз няма да ги повтарям, а ще само съобщя становището на комисията по Бюджет и финанси, която 
той  Кмета  на  общината  вече  каза,  но  комисията  по  Бюджет  и  финанси  предлага  актуализацията  на 
бюджета да не е 1 200 000 лв., а да стане 1 231 000 лв., а сега чувам в бюджетната комисия не е подадено 
становището  на  комисията  по  младежта  и  спорта  за  да  бъде  включено,  но  ние  няма  да  възразим. 
Комисията по Бюджет и финанси предлага увеличаването на бюджета в разходната му част да бъде за 
с.Сумер – 10 хил.лв., за ОП “Спортни имоти” – 5 хил.лв., за ДМК – 5 хил.лв. и басейна, които днес аз го 
чух – 10 хил.лв. С това ние считаме, че ще отговорим на потребностите на нашето гражданство. Аз искам 
да изразя увереността си, че Общинската администрация ще положи всички усилия тази актуализация на 
бюджета, която ние ще приемем днес да бъде осъществена, че ще се генерират нови идеи, за да може да 
бъде  в  полза  на  нашето  гражданство.  Комисията  по  Бюджет  и  финанси  предлага  да  приемем 
актуализирания бюджет с това завишение, което току що прочетох.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Йотински. Заповядай Славчов.
Г-Н  ИВАН  СЛАВЧОВ:  Г-н  Председател,  г-н  Кмете,  вземам  думата  по  въпроса  това  което 

предложих в началото на сесията. Ние в момента разглеждаме актуализацията., в т.5 има предложение от 
ВК,  която  в  продължение  на  два  месеца  заседава  с  предложение  за  финансиране.  Ние,  първо  ще  се 
произнесем  по  отношение  на  това  каква  да  бъде  актуализацията  на  бюджета,  след  това  ще  гледаме 
докладна  в  която  трябва  да  има  допълнителни  средства.  Как  ще  ги  включим тях,  след  като  гледаме 
актуализацията? Аз за това предложих т.5 да стане т.2, но явно никои не ме разбра и никои не го постави 
като въпрос и никои не го прие.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:  Благодаря на Славчов.  Моля за отношение по актуализацията на 
бюджета, по предложенията, които са направени. Актуализация на бюджета може да се прави всеки месец 
не само на шестмесечие. Така че, такива предложения могат да се правят и след това.

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Двете точки са в една и съща сесия. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Има и други, които са по-надолу и които са включени в бюджета, 

други не са включени. Има ли някой, който желае да вземе отношение по така направеното предложение 
за актуализиране бюджета на Община Монтана. Заповядай Аврамов.

Г-Н ДИМИТЪР АВРАМОВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, у-ми колеги и гости, аз ще 
подкрепя предложението за актуализиран бюджет за 2008 г., но искам да изкажа пред вас някои опасения, 
относно това как всички смело предлагат да завишим не данъчните приходите за еди какво си и еди що си. 
На  фона  на  повече  от  скромното  изпълнение  от  приходите  от  продажби  в  размер  на  130 000  лв.  от 
заложени близо 8 мил.лв. или 1,64%, ние залагаме още 1 200 000 лв. Както каза г-н Кмета има изпълнение 
до момента, но според информацията която получихме от г-н Стефанов на комисиите то е около 440 000 
лв., което прави общо около 6% изпълнение за седемте месеца, идват отпускарски и остават още четири 
месеца,  дано  да  съберем  останалите  8 600 000  лв.  от  останалите  месеци.  Това  дали  ще  можем да  ги 
съберем или няма да можем това ще го видим, ако от Общинска администрация ни представят един план 
на имотите, които общината възнамерява да продава и от тук да се формират тези приходи, за какъвто ние 
на всички сесии на които обсъждахме продажбата на такива имоти апелирахме, но до момента такъв план 
не е представен. Още веднъж използвам днес възможността да апелирам в най-кратки срокове такъв план 
за бъде представен, още повече че и промените в Закона от миналия месец го изискват вече това нещо. 
Благодаря ви.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Аврамов. Има ли други, които да вземат отношение? 
Ако няма да прекратим разискванията. Заповядай Аспарухов.

Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ:  У-ми г-н Председател,  у-ми г-н Кмете,  у-ми колеги,  у-ми гости, 
както се изказа колегата Аврамов аз също ще подкрепя актуализацията, но искам да отбележа един такъв 
факт, не се притеснявам толкова от това, че по приходната част от продажби към момента ние нямаме или 
не казваме, че имаме 50% изпълнение на полугодието, искам да го проясня. Може би на всички колеги, 
явно на някои не им е направило впечатление, когато приемахме бюджета февруари месец заложените 
цифри в бюджета на продажба на отделни имоти и самата реализация каква е.  Ако съпоставим нещата 
мисля, че няма място да се притесняваме и ще успеем да достигнем една добра цифра на приходи от 
съответните продажби, които са заложени. От друга страна, това не се подчерта, но искам да ви кажа, че 
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задълженията на държавата, които са към общинския бюджет се изпълняват на 59% към полугодието, 
което също е един добър знак и като цяло мисля, че в рамките на календарната година ние ще успеем да се 
справим със заложения бюджет.- благодаря ви.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Аспарухов. Заповядайте г-н Кмете.
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: У-ми г-н Председател, дами и г-да съветници, благодаря за мненията 

още веднъж и за коментарите по темата. Г-н Славчов, темата с “ОМЦ” ще бъде гледана в отделна точка. 
Трябва да ви кажа, че аз споделям констатацията на двумесечната работа, даже имам и още въпроси към 
всичко онова, което е коментирано там. По отношение на актуализация, Председателя каза от тук насетне 
ние нямаме право до полугодието, това е първия случай в който имаме и от тук до края на годината, 
когато е необходимо можем да реагираме с актуализация, ако сметнем, че е необходимо. Аз много се 
съмнявам дали е целесъобразно да се налива в една бездънна яма и да не е ясно къде какво отива, но това 
ще бъде когато коментираме други неща, така че толкова по тази тема. Притесненията, които г-н Аврамов 
каза, трябва да кажа, че по принцип ги има, не казвам затова, че последните два дни са вече 500 000 лв. 
повече  от  тази  сметка.  Ако  каза  че  изпълнението  ще  бъде  леко  няма  да  бъде  коректно  и  честно. 
Използваме всички възможни варианти и аз се надявам така както реагирате позитивно в тази ситуация да 
успеем да го изпълним. Януари на следващата година живот и здраве ще е ясно какво сме изпълнили и до 
къде сме го изпълнили. Имаме няколко случая, какъвто е примерно случая с ИРАС, където заради съдебни 
спорове където не мога да гадая как ще реагира съдебната система, може да стане по-друго. Имаме други 
възможности, които можем да използваме за да покрием. На практика каквито и притеснения да има в 
тази част. Разбира се процента отдавна не е 1,24, така както е бил към 30.06, но той не е и в другата част, 
над 50%. Разглеждам въпроса като коректен и се надявам, че ще направим всичко възможна да осигурим 
колкото е възможно повече от приходната час ако не бъде осигурена няма как да изпълним разходната до 
край. Отчетите се заверяват всеки месец от финанси, Сметна палата и от останалото, така че аз ви моля 
така  както  има  конструктивни  предложения,  за  пореден  път  казвам  да  продължат  по  отношение  на 
реализирането на отделни проекти. Разбирам, че от тук насетне, вие ще подкрепите предложенията за 
продажби, когато имате, тъй като сте притеснени, че не се изпълнява приходната част  това е също един 
добър знак, защото иначе втората половина от зад в залата тя не чака нито моите или вашите черни очи 
или мустаците, тя чака да има приходна част и да ходят да си правят площадите и улиците. Аз го говоря 
това съвсем конкретно, защото сме обещали на хората и хората чакат това нещо да стане. Така че, мога да 
гарантирам, че ще направим всичко възможно. Аз смятам и твърдя на всякъде, че нашия ОбС е работещ и 
то работещ в абсолютно прекия смисъл на думата, че генерира решения, че изпълняваме и се надявам да 
стане още по-добре в този период, че няма да бъде леко и никой не може да каже, че ще направим 8 
мил.лв. в тази част от продажби, естествено че не може. Това все пак е бюджет, който трябва да бъде 
реализиран, изпълнен. Отново ви казвам, аз мисля, че ще имаме резерви в друго посоки, ако евентуално не 
изпълним част от това, което има тук. Останалото е качено на сайта на общината и мисля, че не е проблем 
да се получи информация за всичко това, което го има и което минава. Истина е обаче, че продажбите са 
на много сериозни цени. Няма да има повече общински съветник или политическа партия и група, която 
да казва, че общината подарява на някои някакви обекти на измислени цени. Цените са доста здрави, 
между 250 и 300 лв./кв.м. Аз имам спомен в друго време назад, където съм гледал по 15-20 лв./кв.м. в 
същата ситуация, в същата зона. Говорим от нива от които сме тръгнали г-н Славчов. Така че в никакъв 
случай не може да се говори и това е причината за много внимателния интерес към това нещо. Да ви кажа 
често аз се притеснявам, по някои от тях да не би да няма, а не затова че ще има повече. Така че правим 
всичко възможно хората да получат информация и се радвам, че в последния един месец има движение по 
темата. Надявам се на усилията на всички за да изпълним актуализацията на бюджета и изобщо бюджета.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на г-н Кмета. Славчов.
Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Г-н Кмете, аз също съм далеч от мисълта, дали трябва да се дадат тези 

средства или не. Има няколко докладни, които са назад в Дневния ред, тяхната стойност е включена в 
актуализацията, понеже за тази не стана никакъв въпрос затова предложих да се гледа предварително. 
Далеч съм от мисълта да агитирам някого тези  пари да отиват в  дружеството  или да се  изливат.  По 
отношение на другите Ви притеснения дали ще подкрепим продажбите на имоти, има още един месец до 
септември докато започне активния сезон направете списък на всички имоти общинска собственост, които 
смятате да бъдат предложени за продажба, вкарайте го в ОбС и ще имате подкрепата след това.

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Благодаря.  Други  реплики,  дуплики,  изказвания,  мнения, 
предложения? Не виждам. Моля онези от вас,  които са  “за”  прекратяване на разискванията по т.3  от 
Дневния ред да гласува “за” прекратяване

28 / 0 / 0
Приема се
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Тъй  като  бяха  направени  предложения  от  комисиите,  които  бяха  споменати  в  изказванията, 
предложенията  са  за  завишаване  на  приходната  част  от  не  данъчни  приходи  с  още  30  хил.лв.  и  в 
разходната част да бъдат записани поименно обектите за с.Сумер – 10 хил.лв., плувен басейн в VІІІ-мо – 
10 хил.лв., за косачка на ОП “Спортни имоти”- 5 хил.лв., за ДМК – 5 хил.лв.

Предлагам два варианта. Първия, да гласуваме по отделно всички обекти, които са предложени. 
Втория, да ги гласуваме амблок предложенията, които са предложени и оформени от комисиите. Приема 
се  амблок.  При  това  положение  промените,  които  са  предложени  30  хил.лв.  не  данъчни  приходи  и 
обектите,  които са на стойност 30 хил.лв.  да бъдат включени в Приложение №3б,  които е от местни 
приходи, моля да гласувате за тази промяна, която се предлага от комисиите

29 / 0 / 1
Приема се
Преминаваме към гласуване  на така оформеното предложение за  решение.  Моля онези от вас, 

които подкрепят Докладната записка да гласуват поименно

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев ----
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев за
Валерия  Тодорова за Любомир  Иванов за
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов за
Веселин Игнатов за Нистор  Каменов за
Диман Костадинов за Павел  Цочев за
Димитър  Аврамов за Петко  Петков за
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за
Емил  Ангелов за Росен Белчев ----
Златко  Тодоров за Светозар Григоров за
Ивайло  Георгиев за Светлин Николов за
Ивайло  Петров за Станислав Станоев за
Иван  Славчов за д-р Тодоров за
Иво  Гигов за Тодор  Тодоров за
Иво  Иванов за Христо  Кастрев за
Ивета  Станкова за

31 / 0 / 0
Приема се

Решение
№131

На основание чл. чл. 18 и 22 от Закона за Общинските бюджети и чл. 21, ал. 1, т. 6 и 
чл. 44, ал. 1, т. 5 от ЗМСМА 

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Увеличава  неданъчните  приходи  и  операциите  с 
финансови  активи  и  пасиви  в  приходната  част  на 
бюджета за 2008г. с  
 в т.ч. /Приложение № 1/

1 246 900 лв.

§  40-00  Постъпления  от  продажби  на  нефинансови 
активи общо  със 1 476 000 лв.

§  37-00  Внесени  ДДС  и  др.  данъци  в/у 
продажбите(нето) със - 246 000 лв.

§ 93-00 Друго финансиране (нето) със 16 900 лв.

2. Увеличава  разходната  част  на  бюджета  в  частта  за 
местни дейности за 2008г. с
в  т.  ч.  по  функции:  /Приложение  № 2/  и  бюджетни 
звена :

1 246 900 лв.

Държавна дейност - дофинансиране:
                  по функции
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• Общи държавни служби                                                          12 250 лв.
 Общо:                                                                                 12     250 лв.  

 Местна дейност:
                  по функции

 Общи държавни служби
 Образование
 Здравеопазване
 Социално осигуряване, подпомагане и грижи
 Жилищно строителство и БКС
 Почивно дело, култура, религиозни дейности
 Икономически дейности и услуги

103 619 лв.
17 300 лв.
24 500 лв.
5 060 лв.

901 871 лв.
85 000 лв.
97 300 лв.

     Общо: 1     204     650 лв.  

                  по бюджетни звена

 Горно Белотинци
 Благово
 Винище
 Вирове
 Габровница
 Горна Вереница
 Доктор Йосифово
 Долно Белотинци
 Долна Рикса
 Клисурица
 Крапчене
 Липен 
 Николово
 Славотин
 Смоляновци
 Стубел
 Студено буче
 Сумер
 Собствен бюджет
 ОП “Чистота”
 ОП “Обреден дом”
 Трапезария за диетично хранене
 Дневни детски ясли
 Просвета

40 000 лв.
2 000 лв.
5 700 лв.
8 300 лв.
6 900 лв.

10 100 лв.
3 000 лв.
4 050 лв.
3 200 лв.
1 500 лв.
5 000 лв.
8 400 лв.
5 000 лв.

28 060 лв.
16 000 лв.
8 000 лв.

34 719 лв.
10 000 лв.

944 171 лв.
70 000 лв.
1 000 лв.
9 500 лв.
5 000 лв. 
17 300 лв.

      Общо: 1     246     900 лв.  

3. Утвърждава  средства  за  заплати  и  осигурителни  плащания  за 
бройката “Касиер” в отдел “Местни приходи” в размер на  4 000 лв.

4. Утвърждава  средства  за  заплати  и  осигурителни  плащания  за 
педагогическата бройка в ПДГ Г.Белотинци, която е филиал на ЦДГ 
с. Смоляновци в размер на  2 300 лв.

5. Утвърждава  промените  по  поименните  списъци  за  капиталови 
разходи 2008г. Приложения № 3а, 3б и 3в

6. Възлага на Кмета на Общината да отрази промените по бюджета по 
функции, дейности, параграфи и бюджетни звена.
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ТОЧКА  ЧЕТВЪРТА: 08-01-152/16.07.08 г.  Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 
Община Монтана, относно одобряване командировки за ІІ-ро тримесечие на 2008 г. на Кмета на 
Община Монтана и Председателя на ОбС – Монтана

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Преминаваме  към  т.4  от  Дневния  ред,  а  именно  одобряване 
командировки за ІІ-ро тримесечие на 2008 г.  на Кмета на Община Монтана и Председателя на ОбС – 
Монтана. Има ли желаещи да вземат отношение? Не виждам преминаваме към поименно гласуване.

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев ----
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев за
Валерия  Тодорова за Любомир  Иванов за
Валтер  Аспарухов ---- Найден  Найденов за
Веселин Игнатов за Нистор  Каменов за
Диман Костадинов за Павел  Цочев за
Димитър  Аврамов за Петко  Петков за
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков за
Емил  Ангелов за Росен Белчев ----
Златко  Тодоров за Светозар Григоров за
Ивайло  Георгиев за Светлин Николов за
Ивайло  Петров за Станислав Станоев за
Иван  Славчов за д-р Тодоров за
Иво  Гигов за Тодор  Тодоров за
Иво  Иванов за Христо  Кастрев за
Ивета  Станкова за

30 / 0 / 0
Прием се

Решение
№132

На основание чл. 25, ал. 2 от Закона за общинските бюджети в изпълнение на чл. 8, 
ал. 4 от Наредбата за командировките в страната 

Общински съвет - Монтана
Реши:

Одобрява на основание чл. 8, ал. 4 от Наредбата за командировките в страната Отчета за 
изразходваните  средства  за  командировки  в  страната  на  Председателя  на  общински  съвет  и 
Кмета на Община Монтана за ІІ-ро тримесечие на 2008 год.

ТОЧКА ПЕТА: 08-01-150/16.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на Община 
Монтана, относно Приемане на отчетите за първото полугодие на 2008 г. на общинските търговски 
дружества и предприятия със 100% общинско участие в капитала им.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.5 от днешния Дневен ред. Преди сесията ви е 
раздадена нова Докладна записка,  която отговаря на това,  което беше констатирано и предложено по 
време на комисиите с корекциите, които са нанесени за отделните дружества. При дебатите се стигна до 
предложение на две от комисиите, които не приемат отчетите на “ОМЦ №1” ЕООД. Така или иначе тези 
отчети са  предложени,  обсъждани.  Има обобщена справка и съответно анализ от администрацията.  В 
залата  присъстват  и  управителите  на  търговските  дружества  и  общинските  предприятия.  Моля 
вносителите ако има нещо допълнително? Няма. От залата? Заповядай Иван Славчов.

Г-Н  ИВАН  СЛАВЧОВ:  Г-н  Председател,  г-н  Кмете,  може  би  са  Ви  предали  направеното 
предложение на комисиите, в крайна сметка всяка една докладна, във всеки материал стой Вашия подпис. 
Помолете  администрацията,  когато  подготвя  докладните  съдържанието  да  е  вярно,  да  е  ясно,  да  е 
издържано, защото се поднасят неща, които са смешни за една администрация, а в крайна сметка Вие ги 
подписвате не аз или някой от  колегите.  Това ми е  като  препоръка,  говорим го няколко пъти.  Имам 
процедурно предложение отчетите на дружествата да се приемат по отделно за всяко дружество. 
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Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря за предложението, мисля че никой няма да възрази. Моля 
за отношение по така предложените отчети за работата на дружествата през първото полугодие. Искам да 
изразя свое мнение, че въпреки съпротивата, затова дали да се отчитат дружествата на полугодието, самия 
отчет показва че е доста полезен и това трябва да го правим така както сега го направихме поради факта, 
че  това  ни  дава  представа  за  състоянието  на  дружествата  към  определен  момент  от  работата  на 
търговските  дружества  и  ние  имаме  пълна  представа,  като  еднолични  собственици  на  капитала  на 
търговските  дружества,  а  също  така  и  на  общинските  предприятия.  Моля  за  отношение.  Заповядай 
Йотински.

Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСИ: Г-н Председател, г-н Кмете, госпожи и г-да общински съветници и 
гости, този път не от името на комисията по Бюджет и финанси, а от свое име искам да ви споделя, че 
задълбочено отчетите на дружествата със 100% общинско участие и на общинските предприятия бяха 
разгледани и в комисията по Бюджет и финанси, както и в другата комисия в която аз съм  член. Какво 
прави впечатление от отчетите на директорите и на управителите? В техните отчети съществува един 
задълбочен анализ, самите те в отчетите си правят изводи, оценки и същевременно предлагат мотивирано 
какво трябва да се направи за дружеството или за предприятието. Когато разглеждахме тяхната дейност 
ние си дадохме сметка, че не може една обобщена оценка да се даде за едни дружества, чиято дейност е 
конгломерат но ние имахме редица препоръки към Общинската администрация г-н Кмете, която считам 
че директора на дирекцията си я е вземал и че за в бъдеще ние искаме една обобщена справка, която ясно 
и точно да ни показва, какви са икономическите, качествени показатели на дружествата за съответния 
период. Освен това искаме ясно да знаем, какво е оценката на Общинската администрация за дейността на 
дружествата, тъй като в случая г-н Кмете Вие само предлагате информативно. Аз считам, че критичните 
бележки и препоръките по-скоро, които бяха направени както и към Общинската администрация, където 
г-н Димитров мисля че много полезни мнения си разменихме, така и с директорите и управителите на 
търговските  дружества,  този  разговор,  това  обсъждане  беше  много  полезно  и  ще  бъде  ефективно  за 
бъдещата ни работа. Благодаря.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:  Благодаря.  Има ли някой,  който желае  да  вземе  отношение?  Не 
виждам. Заповядай Валерия Тодорова.

Г-ЖА ВАЛЕРИЯ ТОДОРОВА:  У-ми  г-н  Председател,  у-ми  г-н  Кмете,  у-ми  колеги  и  гости, 
считам, че отчета,  който е направен за ОМЦ – Монтана е неправилен, не отговаря на действителните 
стойности, който трябва да бъдат залегнали в него и най-важното в този отчет не е отразен данъчния 
ревизионен акт, който ни беше предоставен на ВК и този ревизионен акт въобще не е намерил място в 
отчета. Това са задължения, които са дължими от ОМЦ – Монтана към НАП – Монтана, тези задължения 
вече възлизат над 340 хил.лв. и не са отразени в отчета. Поради това смятам, че Управителя следва да го 
оттегли, да бъде преработен, да бъдат включени всички задължения и едва тогава да бъде приет от ОбС. 
Освен  това  г-н  Кмете  до  нас  достигна  информация,  че  дружеството  има  и  други  задължения  и  ако 
разполагате с такава информация Ви приканвам да я дадете на общинските съветници, които считам че 
следва да бъдат запознати, още повече че и ТЗ дава правото на ОбС в качеството му на принципал на 
търговските дружества да бъде уведомяван за делата, които се водят за търговските дружества с изцяло 
общинско имущество, каквото е ОМЦ-то. Тук Ви приканвам да дадете такава информация.

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Благодаря.  Други  изказвания?  Не  виждам.  Да  прекратим 
разискванията, след което да прогласуваме процедурното предложение на Иван Славчов за гласуване по 
отделно на отчетите на търговските дружества. Който е съгласен с прекратяване на разискванията по т.5 
от днешния Дневен ред, моля да гласува “за” прекратяване на разискванията

26 / 0 / 0
Приема се
Преминаваме  към  гласуване  на  отчетите  на  дружествата,  като  предварително  уточняваме  с 

гласуване по отделно гласуване за всяко едно от търговските дружества. Моля онези от вас, които са “за” 
поотделно гласуване за всяко търговско дружество, моля да гласува “за”

28 / 0 / 0
Приема се
Преминаваме  към  гласуване  на  отчетите  на  съответните  дружества,  като  искам  да  кажа,  че 

отчетите на дружествата се приемат от нас в качеството ни на Общо събрание на дружеството, а ние като 
колективен орган решенията ги приемаме с  обикновено гласуване  с 50+1 от  присъстващите в  залата. 
Мисля, че никой няма да възрази по това. Както е в предложението за решение, първо “Общински пазар” 
ЕООД. Който е “за” отчета на “общински пазар” ЕООД, моля да гласува “за”

30 / 0 / 0
Приема се

Решение
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№133
Общински съвет - Монтана

Реши:

Приема отчета за първото полугодие на 2008 г. на “Общински пазар” ЕООД. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:  Който е “за” отчета на “Комунални дейности” ЕООД,  моля да 
гласува “за”

30 / 0 / 0
Приема се

Решение
№134

Общински съвет - Монтана
Реши:

Приема отчета за първото полугодие на 2008 г. на “Комунални дейности” ЕООД

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Който е “за” отчета на “ОМЦ №1” ЕООД, моля онези от вас, които 
са “за” техния отчет да гласува “за”

0 / 21 / 9
Не се приема се

Решение
№135

Общински съвет - Монтана
Реши:

Не приема отчета за първото полугодие на 2008 г. на “ОМЦ №1” ЕООД.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: “Център по дентална медицина” ЕООД. Моля онези от вас, които са 
“за” да гласува “за”

30 / 0 / 0
Приема се

Решение
№136

Общински съвет - Монтана
Реши:

Приема отчета за първото полугодие на 2008 г. на “Център по дентална медицина” ЕООД.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: “Самостоятелна медико-техническа лаборатория” ЕООД. Моля 
онези от вас, които са “за” отчета на това дружество да гласува “за”

30 / 0 / 0
Приема се

Решение
№137

Общински съвет - Монтана
Реши:

Приема  отчета  за  първото полугодие  на  2008 г.  на  “Самостоятелна  медико-техническа 
лаборатория” ЕООД.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Общинските предприятия предлагам да гласувам заедно, тъй като не 
беше  направено  предложение  по  отношение  на  Общинските  предприятия.  Ние  вече  ги  гласувахме  в 
бюджета, но тъй като са включени в Докладната записка

Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: Процедура имам. Аз предлагам въобще да не ги гласуваме, ние ги 
гласувахме в бюджета, те са вътре в бюджета.

Г-Н СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Предложено  е  в  докладната  записка  и  мисля,  че  е  редно  да  ги 
прогласуваме.  Моля онези от вас,  които са “за” така направените отчети на Общинските предприятия 
“Обреден дом”, “Чистота” и “Спортни имоти” да гласува “за”
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25 / 1 / 1
Приема се

Решение
№138

Общински съвет - Монтана
Реши:

Приема отчетите за първото полугодие на 2008 г. на: 
- ОП “Чистота”, 
- ОП “Обреден дом” 
- ОП “Спортни имоти”

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Моля  тези  гласувания  по  отделно  да  се  оформят  като  отделни 
решения и съответно за всяко дружество да бъде със съответно решение. По отношение на т.2 мисля, че е 
написана резонно, което не касае Възлага контрол по изпълнение на решенията да си върви. 

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Отрицателен вот. Г-н Кмете, още едно потвърждение, че няма синхрон 
между докладните. Преди пет минути гласувахме с бюджета отчетите на предприятията, сега втори път 
приемаме същите отчети. Аз не съм против отчетите на предприятията, но не може едно и също нещо да 
го гласуваме два пъти. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Имаш основание, но и нямаш защото това се отнася по отношение 
на дейността на тези общински предприятия по които ние можем да изразяваме становище. Няма къде на 
друго място да изразим това отношение, освен ако тези общински предприятия не отчитат дейността си. 
Още повече с изменението на ЗОС общинските предприятия могат да развиват и друга стопанска дейност, 
с което ние също трябва да се съобразим. Благодаря ви. По тази точка приключихме вече, решенията са 
приети и мисля, че можем да продължим нататък.  

 
ТОЧКА  ШЕСТА:  37-00-19/02.07.08  г.  Докладна  записка  от  Председателя  на  Временната 

комисия, избрана с Решение №68/17.04.08 г., относно дейността на “ОМЦ №1” ЕООД.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.6, а именно докладната записка на ВК. Моля г-н 
Бойко Димитров, като вносител и Председател на тази комисия, ако има нещо което допълнително.

Г-Н  БОЙКО  ДИМИТРОВ:  Аз  нямам  какво  да  допълня  към  самата  докладна  записка  и 
предполагам, че колегите общински съветници в залата никои не се е надявал,  че  днес в 15,30 ч.  ще 
приключим с проблема ОМЦ и съм сигурен,  че това ще бъде проблем и в следващите сесии на ОбС. 
Самия факт, че не е включен в актуализацията на бюджета предполагам, че Общинска администрация ще 
излезе с едно предложение и дано да е по-добро и за ОМЦ и за общината и за нейния бюджет. Нямам 
какво друго да допълня.

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Благодаря.  Моля  за  отношение  по  Докладната  записка,  която 
направи ВК. Заповядай Ивайло Петров.

Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: У-ми г-да Председател, у-ми г-н Кмете, у-ми колеги, аз също участвах в 
състава  на ВК  и  въпреки  желанието  на  всичките  членове  да  излезем  с  едно  становище,  което  да  е 
качествено и да представлява реално дейността на ОМЦ, докладната е много постна и това се дължи 
основно на факта, че голяма част от информацията не беше давана или беше давана подвеждаща такава 
информация от ръководството на Медицинския център. В комисията, ние така приехме не участваха хора 
от администрацията. Самата комуникация за събиране на тази информация беше много трудно. Искаме 
поименно щатно разписание те ни представят списък по кабинети по длъжности към 31.05.07 г. Много 
информация искахме, ние я изписахме, но това което ни представиха беше малко постно. Основния им 
мотив,  че  ОМЦ е  социално  заведение.  Оказа,  че  е  социално  заведение  за  част  от  работещите  там  и 
въпреки, че е търговско дружество работи на загуба и се превърна в рецидив да не внася осигурителни 
вноски и данък върху доходите на физическите лица. Ще ви кажа, че данък не внасят от началото на 2005 
г., а осигурителни вноски не са внасяни от октомври 2005 г. насам. Това е наложило ревизията на НАП 
даже със закъснение. Натрупаните задължения превишават, тези които са посочени в отчета, който ни 
представиха към 31.03.2008 г., така и в отчета, който сега се предлага за гласуване и който не приехме. С 
което главната счетоводителка и съответно представляващия се опитват да заблудят представителите на 
Общото събрание, а това нещо е регламентирано в Закона за счетоводството. Нарушен е и принципа на 
Закона за счетоводството, текущо начисляване. Оказа се, че тя си не е начислила акта от НАП, въпреки че 
той е издаден с дата 24.03., това значи че към 31.03 той трябва да фигурира към счетоводните регистри, 
съответно и към 31.06 пак трябва да го има. Ако обърнете внимание на докладната, в баланса който е 
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предложен към 30.06 ще видите, че сумата е около 202 хил.лв. е по-малко отколко установената от НАП 
към 31.08.2007 г. в размер на 246 хил.лв. От тогава до момента се указа, че пак продължава този рецидив 
да не внасят осигурителни вноски и данъци. Мое предложение беше да се направи тази допълнителна 
парична вноска от общината, като се базирах на ТЗ с цел да извадим временно ОМЦ от блатото, от което е 
затънал, както каза г-н Кмета - от бездънната яма. След като разбрах за едни факти, за които никои не ни 
оповести, за едни договори няма да ги квалифицирам какви са, съответно за анексиите и за заведените 
дела, извадените изпълнителни листове, вече се двоумя дали да бъде помогнато на това дружество. Жалко 
за работещите в него медицински сестри, санитарки, телефонистки и т.н., които в едни момент ще трябва 
да си сменят работодателя, има вероятност и да не си получат последните възнаграждения. След този акт 
процедурата на НАП е да наложи запор върху разплащателните сметки на това дружество. Основните 
приходи на това дружество идват по банков път, това значи че те приключват оттук нататък това, което 
вземат касово само с това ще трябва да се издържат. Касово това са потребителските такси, от тези които 
ги дължат, защото има много освободени от потребителски такси. Другото което бих желал да кажа е, че 
комисията  установи,  че  е  извършена  ревизия  от  Държавна  финансова  инспекция  /ДФИ/,  по  сигнално 
писмо  на  г-н  Кмета,  но  ОбС не  е  запознат  с  тази  ревизия.  Тя  е  установила  доста  нарушения,  те  са 
включени в докладната и ще помоля г-н Кмета след като приключа на обясни цялата история с дружество 
ОМЦ. За сключените договори от страна на Управителя, за анексиите, за едностранно прекратяване на 
договора, за онези точки, които са предизвикали завеждане на дела от страна на наемателите и съответно 
цялата процедура, която тече все още в момента. Тази информация нито беше представена при гледането 
на годишния отчет, нито сега е представена с предложения отчет. Едно от големите проблеми на ОМЦ 
беше и ел.енергията. Била е наложена глоба от енергото от 15 хил.лв., която глоба те са префактурирали 
на наемателите. Разговарях с Иван Тодоров, разговарях и с техници от енергото, мотивите на дружеството 
са били, че е много скъпо да си променат всеки месец договорените отношения с енергото, по 4 хил.лв. 
трябвало да дават всеки месец за да предоговарят различната енергия. Това не е глоба, това е наложена 
неустойка за това, че инсталираните мощности в дружеството многократно превишават енергията, която 
се  консумира,  тоест обратното,  енергията превишават многократно.  Това предоговаряне Управителя е 
било нормално да обиколи цялата сграда, да изчисли горе-долу плюс 10% консумиращите мощности, и 
евентуално да предоговори, като неустойката е наложена заради това, че при това превишение на тази 
консумация електромерите са отчели около 60-66 % от действено изразходваната енергия. Много неща 
могат да се говорят във връзка с ОМЦ ще ви кажа, като последно, че въпреки искането на нашата група да 
бъдат  предоставени  тези  договори  за  наем,  които  официално  не  разполагаме  с  тях  и  анексиите  да 
прекратяване на тези договори, за тези първите за които се водят дела, това не беше предоставено, така че 
и администрацията до известна степен има вина за не съдействие Предполагам, че и при Вас г-н Кмете ги 
има тези договори, защото Вие оспорвате, знаем че оспорвате договора. Така че ще бъдем благодарни 
всичките да ни запознаете с факта. Още един път казвам, жалко за работещите в ОМЦ, тези които нямат 
вина за това състояние на дружеството. Благодаря ви.

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Благодаря.  Други,  които  да  вземат  отношение?  Заповядай 
Аспарухов, след това Станоев.

Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, у-ми колеги, аз също бях 
член на ВК, която работеше по проблема ОМЦ. Всичко това, което го каза колегата Петров е едно към 
едно и аз не искам да повтарям нещата, които той ги каза. Д-р Димитров и той също каза, че ние сме 
отразили до толкова, да колкото ни беше възможно от информацията, която ни беше предоставена на 
парче, заблуждаваща и т.н. сме ги отразили в докладната. Вземам думата за нещо друго,  ако обърнете 
внимание  на  решенията,  които  сме  предложили  т.1,  2  и  3,  значи  т.2  “Прекратяване  договора  на 
Управителя,  поради  изтичане  на  срока”,  т.3  “Избиране  …”  и  се  връщам  на  т.1  така  предложеното 
предложение  за  решение  и  тук  може  би  ще  отговоря  на  г-н  Славчов  на  поставения  въпрос  при 
разглеждане на актуализацията ви предлагам да го редактираме, защото ние приехме актуализацията, тук 
сме фиксирали на полугодието и предлагам следния запис: “При следваща актуализация на бюджета на 
Община Монтана при необходимост да се предвиди сума  за допълнителна парична вноска…”, казвам 
“при необходимост” защото в т.2 и т.3 говорим за нов Управител, за нов мениджърски екип, за програма 
за управляване. Значи, не е единствения гарант само да се извадят от бюджета пари и да се дадат на ОМЦ. 
Тук има много икономисти, има и други варианти, които новия мениджърски екип, ако си направи своя 
програма,  поработи,  да  влезем  в  едни  сериозни  разговори,  може  да  не  се  стигне  до  изваждането  на 
средства  от  бюджета  да  се  прехвърлят  в  едно търговско  дружество.  Това  е  моето  предложение  като 
корекция  в  текста  на решението.  Всичко  това го казвам с  ясната мисъл,  да,  “ОМЦ №1” е  търговско 
дружество, регистрирано по ТЗ, но всички ние в залата трябва да знаем, че това нещо има един социален 
ефект  и  то  не  е  само да  говорим за  пари в  това  дружество.  Мисля,  че  никой  от  нас  не  може да  си 
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представи,  че  след три месеца поликлиниката ще бъде затворена,  ако това го допуснем трябва и ние 
някъде да си търсим място всички където сме тук. Благодаря ви.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря на Аспарухов.
Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: Реплика. Няма да е след три месеца затваряне ще е по-скоро. Пак ви 

казвам, акта на НАП от 24.03, максимум шест месеца документите ще бъдат в НАП, т.с. до началото на 
септември, през това време ще бъде наложен запор и то в съвсем скоро време. След това преписката 
минава към Агенцията за  държавни вземания и от там нататък публичния  изпълнител ще разпродава 
имуществото. Така че, затова беше моята идея, да спасим основно собствеността и съответно социалните 
функции, които д-р Вилдирасов много изтъкваше – социалните функции на заведението. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря ти. Станоев заповядай.  
Г-Н СТАНИСЛАВ СТАНОЕВ: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмет, у-ми съветници, у-ми гости, 

старая се да бъда максимално кратък, анализ няма да направя колегите са направили анализ. Искам само 
да акцентирам какво трябва да решим ние, О М Ц, че и №1, тази абревиатура преди няколко години, 
заради пак подобни решения  и  заради това,  че  си  поех тежестта  като  общински съветник да  изкажа 
мнение, което не съвпадаше с част от групите, но аз твърдо стоях на него и сега виждам, че съм бил много 
прав  все  още  един  човек  в  града  не  ме  поздравява.  Това  е,  поемаме  отговорности,  като  общински 
съветници, особено тези, които се изказваме не така какво някои хора искат. Предварително искам да се 
извиня за думите, които ще кажа, но аз смятам, те са факт. “ОМЦ №1” е икономически труп, колкото и да 
не искаме да си го признаем. Щепсела е в наши ръце, уважавам колегите от комисията, аз знаех, че те до 
друг извод няма как да стигнат. Точно преди няколко години пак бяхме стигнали до същия извод и пак 
трябваше да избираме Управител на това дружество. Кмета и ние като Общински съветници така не сме 
се потили през четирите години освен, когато избирахме този, сегашния управител на дружеството. Аз 
имам  добра  памет  за  някои  работи,  за  някои  по  слаба  в  случая  вадя  късмет,  че  имам  добра  памет. 
Предложението от ляво беше точно този Управител, предложението от дясно беше д-р Иванов, аз мога да 
кажа, мина много време, не гласувах нито за единия нито за другия. Не че ни ги уважавам като личности, 
знаех ги дори с  техните способности в  ситуацията  която попадат,  че  те  не могат  да се  справят и да 
измъкнат  дружеството.  Ако  ние  сега,  с  това  предложение  на  комисията  се  върнем  първоначално  да 
избираме нов Управител, да слушаме икономическия екип, аз не вярвам, че ще намерим човек, който ще 
изкара дружеството. Предложението да дадем 300 хил.лв., с тези 300 хил.лв. ние няма да помогнем да 
дружеството, няма да го извадим. Хубаво, нека да видим, кои са тези, които ще дойдат да го управляват 
това дружество, нека да ни покажат програмата и тогава ще изляза, ще се извиня от микрофона и ще кажа, 
да,  тука  виждам има нещо. Аз смятам, че ние ще удължим агонията на това дружество.  Не искам да 
повторя думата, която дадох като определение за него, но фактите са факти. Болно е, знам колко е болно, 
на  мен ми се  е  налагало да  затварям дружество,  което  работи и  има  минимална  печалба,  не  загуба, 
налагала ми се е лично мое, знам колко боли и знам какво значи да отидеш и да кажеш на хората. Но ние 
сме стигнали тук,  не искам да насочвам никого, аз имам мнение по въпроса, аз не искам да продължа 
агонията на това дружество, не знам какво означава това за в бъдеще и съм силно против 300 хил.лв. от 
бюджета да отидат там, където никой не може да ме убеди, че те ще свършат работа. Благодаря.

 Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:  Благодаря ти Станоев. Други които желаят да вземат отношение. 
Заповядай Тодорова.

Г-ЖА ВАЛЕРИЯ ТОДОРОВА:  Явно на  мен се  пада  тежката  задача  да  запозная  общинските 
съветници с  това,  което  г-н  Кмета не поиска  да  даде като  информация.  Преди две  седмици получих 
информация,  че  се  води  дело  в  Окръжен  съд  –  Монтана  за  обявяване  на  два  договор  за  нищожни. 
Направих си труда да отида да прочета делото, до което всеки има право на достъп и което искам да 
съобщя това,  което научих от него.  През  миналата година на 01.03 и на 07.03.2007 г.  Управителя на 
дружеството  сключва  договор за  наем с  наемател,  които следва да  постави в  помещение  на  ОМЦ-то 
магнитен резонанс, като наема две от помещенията. Договорите, които са сключени са на пръв поглед 
съвсем обикновени договори, като се изключи един факт. В т.12.3 от договора е записано, че ако договора 
бъде прекратен преди изтичане на неговия срок, който е 3 годишен наемодателя, т.с. ОМЦ-то следва да 
заплати на наемателя по 25 хил.лв. месечно до края на срока на договора, т.с. за трите години. В другия 
договор, който е сключен за другото помещение тази неустойка е по 10 хил.лв. Два месеца след като са 
сключени  тези  договори  Управителя  на  дружеството  прекратява  наемните  договори.  На  база  на  тази 
клауза наемателят завежда дала в Софийски градски съд /СГС/, тъй като има клауза за арбитражен съд. 
Делата са №1018 и №1017 от 2007 г. на ІV състав на СГС за изплащане на неустойката по двата договора. 
Миналата година юни месец излизат решения по тези дала, които влизат в сила и ОМЦ-то е осъдено да 
заплати на наемателя по единия договор, цитирам наизуст около 850 хил.лв., а по другия договор около 
350 хил.лв. На 05.07 е заведено изпълнително дело въз основа на издадени два изпълнителни листа по тези 
две дела при частен съдебен изпълнител Ани Василева, която налага по искане на кредитори възбрана 
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върху сградата на поликлиниката, с искане до служба по исканията от 07.07.2007 г. Проведени са и разни 
процедури по това изпълнително дело, правени са опити за опис на поликлиниката, до някъде са стигнали 
до този опис. На 28.01.2008 г. Кмета на общината завежда дело в Окръжен съд с което иска обявяване на 
договорите за нищожни, на двата договора които са сключени. Явно към тази дата Вие г-н Кмете сте бил 
уведомен за  всичките  тези  действия.  Лошото е,  че  управителя  на  дружеството,  както  и г-н Кмета  не 
уведоми ОбС, който е принципал по ТЗ на това търговски дружество.  След като е заведено делото в 
Окръжен съд, изпълнителното дело е било спряно до влизане сила на решението. На 30.06.2008 г. има 
решение на първоинстанционния съд – Окръжен съд – Монтана с  което  са  обявени тези договори за 
нищожни, но това решение подлежи на обжалване. Силно съм обезпокоена, не казвам, че нямат право да 
се иска такова обявяване на нищожност на тези договори, дай Боже да са нищожни, това би означавало 
всичките тези пари, които дължат от дружеството да отпаднат, но все още сме в процедура. Лошото е, че 
за всичкото това нещо общинските съветници не бяха уведомени за което не зная как да се изразя. Считам 
освен това, че това е схема за източване на ОМЦ-то и начин за скрита приватизация. Поради което ви 
предлагам, тъй като и без това е изтекъл договора на Управителя да му се потърси отговорност съгласно 
ТЗ както и да се сигнализира Прокуратурата да направи проверка по тези договори, както и за други, 
въобще проверка за дейността на ОМЦ-то. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря ти Тодорова. Други?
Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: Да допълня само. Освен тази забрана вписана, преди две седмици НАП 

вписва втора забрана върху имуществото, така че ако дръпнем шалтера, значи дърпаме и сградата, трябва 
да отпишем тази сграда като общинска собственост и ще бъде предадено на публичен изпълнител или 
съдия изпълнител. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:  Други  които искат да вземат отношение по този въпрос? Значи, 
явяват се всеки ден нови факти, нови обстоятелства току що бяха цитирани и от Тодорова. Г-н Кмета до 
колкото  имам  информация  в  началото  на  тази  година  беше  му  поднесена  една  искова  молба  за 
развалянето на договорите и предполагам, не съм му адвокат, че тогава е разбрал за това състояние на 
нещата.  Иначе,  Управителя  на  търговското  дружество  без  знанието  на  ОбС,   без  знанието  на 
администрацията е сключил тези договори извън правомощията си и на това основание Валерия Тодорова 
знае  основанието за  обявяване  нищожността  на  договорите  чл.26,  ал.  1  от  Закона  за  задълженията  и 
договорите, което означава не спазване на съответните разпоредби, но да не го коментираме. Миля, че 
това което беше поднесено е достатъчно сериозна информация да обсъдим този въпрос на следваща сесия 
през Септември или Октомври, когато тогава администрацията ще излезе със съответното Становище по 
всичките тези неща.  До тогава да оставим комисията да работи,  но така или иначе това е лично мое 
мнение. Заповядайте г-н Кмете.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, исках да изслушам всички, 
които ще коментират темата, за да кажа това, което знам. В повечето случай то не е повече с много малки 
изключения от това което вие вече казахте. Длъжен съм да кажа и да припомня това, което съветника 
Станоев каза преди малко, това е единствения Управител на търговските дружества, пък и на общинските 
предприятия там вече взаимоотношенията са други, които не съм предлагал за такъв. Това е единствения 
Управител, който беше по предложение на ОбС и беше одобрен от ОбС, това е едно на ръка. Това не е 
маловажен факт, защото наредбата беше променена след този случа, тъй като такова мнение по темата там 
пише  в  документите,  както  каза  Станоев,  къде  и  каква  е  била  ситуацията.  Трябва  да  ви  кажа,  че 
комуникацията с него е трудно, не случайно го няма и тук в момента и в повечето случаи много трудно, с 
месеци  се  свързваме  с  него.  Нямам  какво  да  добавя  към  това,  което  казахте  вие  и  смятам,  че 
предложенията  и  коментарите,  които са  направени  от  съветниците  във  ВК горе  долу ясно очертават 
ситуацията в ОМЦ. Нито пък някои, аз не знам такъв, аз съм в тази група, като вас имам представа къде 
какво е подписвал и дали е имал право да подписва подобно нещо. Единствената информация в края на 
Февруари за която Тодорова говореше, за която уведомих Председателя на ОбС беше, че по един случаен 
начин  узнах,  че  има  подобен  род  история.  Нека  да  кажа,  че  принципал  на  общинските  търговски 
дружества е ОбС. Нека да кажа, че в тази си час нито съм информирал, нито съм виждал в продължение на 
дни да не кажа месеци, нито съм запознат с тези действия. Получихме една информация тогава в края на 
Януари,  която  беше  обезпокоителна,  запознах  Председателя  с  нея,  защото  имаше  притеснения  по 
отношения на тези договори и ни казаха, че трябва много бързо да реагираме, забележете това става сега, 
през тази година, аз очаквах отчета на тези дружества за да видим какво решение да вземем или дали да 
продължи това нещо, защото силно бяхме обезпокоени от подобно нещо. Мнението на юристите тогава 
беше, че трябва да се реагира бързо за да не изгубим поликлиниката и това са единствените действия, 
които сме предприели на този етап и това е информацията, която имаме. Уведомил съм тогава, в края на 
Януари  Председателя  на  ОбС за  това,  че  има  подобно нещо.  Все  пак обаче,  това  е  периода  в  който 
отчетите не са минали, управителите не са минали, аз не мога да знам, а като гледам и вие, кой, какво е 
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подписал  и  т.н.  Предполагам,  че  за  това  нещо и  след  тази  докладна  на  ВК предполагам,  че  още  на 
следващата сесия трябва да вземем някакво решение с констатацията и с предложенията в тази част съм 
съгласен, до толкова до колкото и аз поставям на Дневен ред въпроса до колко е удачна тази подкрепа, в 
тази  ситуация  без  да  е  ясно  за  какво  става  дума.  Текста  които  Аспарухов  предложи:  При  следваща 
актуализация при необходимост, мисля че на този етап това можем да направим да остане. По отношение 
на това и другите констатации в т.2 и в т.3 аз нямам при тази информация която имам и тя не е по-
различна от вашата, нямам какво друго да добавя. Аз също нито съм виждал подобни договори, нито знам 
в тази ситуация, нито пък някой е длъжен да ми се отчита на мен. Отчета знаете на какъв период се прави 
и той се прави тук, това е което имам като информация. Това е единственото което мога да добавя. Така 
както Ивайло Петров каза мисля, че има 6 месеца до края на 24.09.2008 г., това е срока. Желанието на 
всички ни е да видим как да излезем от тази ситуация. Виждате, че единствения управител който не беше 
тук и сега, както и това, което чух, защото аз не съм го виждал, това което чух от комисиите също е в 
същата посока и до колкото разбирам тек съветниците сте на едно мнение. Не виждам някой до сега да е 
изказал нещо по различно. Предполагам, че на следваща сесия след като днес представяте отчета на ВК, 
трябваше да изчакаме този двумесечен период и той завърши по този начин с доклад в които имаше 
представител от всички политически сили. Задължително е да търсим изход от тази ситуация за да може 
на следващата сесия да направим предложение. Дори при тези данни и при тези показатели всичко това, 
което казвате и при липсата на подобна информация, аз не коментирам правното основание дали някой е 
имал или е нямал право затова къде и какво прави, той си знае, той си носи отговорността, както той така 
и всеки един трябва да отговаря за това което е направил, не става на въпрос само за Управителя на ОМЦ. 
Така че се надявам да намерим решение на следващата сесия на ОбС, защото каквото и да говорим, ние не 
можем и не трябва да оставим поликлиниката по този начин. Аз не знам колко още договора с правно 
основание или не е подписал Управителя, има си начин при който той може да даде подобна информация, 
на ОбС, на мен и на всички. Мисля че на следващата сесия трябва да се съсредоточим върху темата, какво 
да направим за да се опитаме да излезем от тази ситуация. Това е което имам по темата, никаква друга 
информация нямам, още повече да кажем, че него не съм го виждал от няколко месеца да не говорим в 
онзи другия  период за  който говорите,  това  движение 2005 г.,  2006 г.  2007 г.  няма  как да го  знаем. 
Информацията е тази информация от края на Януари тази година.  Какво имате да предложите това е 
информацията, която приемам и благодаря на комисията за това което е направила там. Моето мнение не 
се различава от това, което го има като констатираното.         

Г-ЖА ВАЛЕРИЯ ТОДОРОВА: Една реплика може ли? Г-н Кмете, единственото, което Вас Ви 
обвинявам  е,  че  Вие  след  като  имате  тази  информация,  защото  Вие  сте  подписали  исковата  молба, 
упълномощили сте адвокат,  който да  Ви представлява,  към тази  искова  молба са  прикрепени всички 
доказателства,  както  договори,  така  и  изпълнителни  листове.  Предприети  са  действия  по  спиране  на 
изпълнение на изпълнителното дело. Защо след като стана на въпрос на това да се организира една ВК, 
която да разгледа това нещо, не ни казахте само – ей там има някакво дело, което сме завели – ние да 
можем да се поинтересуваме. Нито Председателя, нито Вие сте ни уведомили за това нещо. Ние като мухи 
без глави се бълтаем. Направо трябва да Ви кажа, че съм без думи от това, кеото се крие като информация 
от общинските съветници. Трябва да Ви кажа, че ние тук сме все едно, е така парлама и за пълнеж на тази 
зала.  Никаква  информация не ни се  представя,  лъжат ни безогледно,  защото Ивайло Петров колегата 
попита Управителя: други задължения, някакви дела изпълнителни или друго има ли – не, нямаме нищо. 
Как може такова нещо, това е … не зная. Пак казвам искам да бъде гласувано за дейността на Управителя 
на дружеството да бъде съзирана Прокуратурата.

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ:  Аз мислех да не се изказвам, но ме провокираха последните думи на 
Кмета и на  колегите.  Когато  опираме до  проблеми,  които съществуват  от  години в ОбС,  липсата  на 
информация за това, което се прави от администрацията са търговските дружества. Когато някой от нас 
поиска някаква информация му се дава първа, десета и тридесета страница от отговора, или му се дава 
отговор, който е едностранно подписан, такова нещо няма в правния Мир или нещо друго се получава. 
Ще стигнем по същия начин и до проблеми в други дружества, ако продължават по този начин да ни 
представят информацията и ние като общински съветници ако продължаваме да позволяваме подобно 
нещо. Какво означава това – Януари месец разбрах от някакъв източник и информирах Председателя – и 
до тук приключвате. Нима тази информация г-н Кмете беше със щрих – строго секретно - и имате достъп 
само вие с Председателя до нея. Този дебат не трябваше ли да го направим още Януари месец? От Януари 
до момента,  ако има още десет такива сключени договора,  кой носи отговорност за това нещо? ОбС, 
защото е колективен орган. Защо не ни информирахте и дебата да го бяхме направили Януари, да бяхме 
освободили този Управител. След това, внасяте отчет за 2007 г., отчета го внасяте три месеца след като 
сте завели дело в Окръжен съд – Монтана. Защо в този отчет няма нито един ред за подобно нещо? Срещу 
кои  договори Вие  заведохте  дело  в  Окръжен съд –  Монтана,  след  като  нямате  информация  за  тези 
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договори? Какво написахте в исковата молба? Не знам номера на договора, не знам съдържанието, но 
искам да го обжалвам за нищожен, това са абсолютни глупости, които се говорят и отново се заблуждават 
общинските съветници. Имам конкретно предложение за решение. Първото е: да възложи на Общинската 
администрация да изготви становище в едномесечен срок за излизане от ситуацията,  т.с.  да предложи 
решение за излизане от ситуацията. Т.2 Прекратяване на вече изтеклия договор на управителя, т.3 възлага 
на Кмета да назначи ВрИД Управител на ОМЦ, и т.4 това което предложи Валерия Тодорова. Благодаря 
ви за вниманието. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. 
Г-Н  ИВО  ИВАНОВ:  Според  мен  няма  как  Кмета  да  назначи  ВрИД,  защото  ОбС  избира 

управителя,  ВрИД  също  е  управител.  Кмета  може  да  предложи,  но  няма  как  да  назначи  директно 
управител. Ние ОбС го избираме управителя. Кмета може по наредбата, която така или иначе му дава тези 
функции,  аз  съм съгласен с  този  едномесечен срок,  трябва  да  намерим решение.  Това  са  горе,  долу 
пречките, има го дебата, има го консенсуса, като че ли покрай всичко това което говорим.

Г-Н  ИВАЙЛО  ПЕТРОВ:  Реплика  на  г-н  Кмета.  Гн  Кмете,  Вие  се  опитвате  да  излезете  от 
отговорност, Наредбата за управление на общинската част от капитала на търговските дружества чл.19, 
контрола е Ваш. Така че и ние се чувстваме виновни, но моля Ви и Вие се почувствайте виновни, защото 
изцяло тази информация Вие трябвало да я проследите, цялото движение и затъване на това дружество. 
Присмяхте ни се предния път, преди няколко сесии, когато предложихме наредба, която целия ОбС е 
ангажиран с отговорности като казахте, че в нито една комисия не е подкрепена тази наредба. Така че 
оставаме на старата и отговорността изцяло е Ваша. Благодаря ви.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: За изказване Любомир Иванов. 
Г-Н ЛЮБОМИР ИВАНОВ: Ще ме извините, че може би не съм добре подготвен, но аз искам да 

знам от администрацията няма ли схема, която договорите, които се сключват в търговските дружества, 
тъй като ние нямаме контрольори в тях, които да докладват с доклад на два или три месеца, няма ли 
схема,  която  да  принуди  управителите  и  директорите  на  дирекции,  които  могат  да  сключват  такива 
договори, да се предоставят в общината и след това юристката на общината да преглежда тези документи. 
Ако някой управител, има проблем, когато сключва подобни договори и не е наясно, да търси съответния 
ресор,  например  Деян  или  юрист-консулта  на  общината  и  да  прави  консултации  в  тази  посока.  На 
тримесечие води ли се  някаква отчетност на тези  работи? Не.  Тогава предложение конкретно,  от тук 
нататък на всеки три месеца да се отчитат всички управители, какви договори са подписвали. 

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Към колегата Иванов, имаме решение на ОбС – всичките управители на 
общинските дружества с проекто-договори преди сключване да запознаят ОбС и той да ги утвърждава. 
Това нещо не се прави. Ако бяха вкарали този договор за утвърждаване в ОбС все някой от нас щеше да 
види, че има клауза -25 хил.лв. месечно за предсрочно прекратяване и щеше да се махне клаузата.

Г-Н ЛЮБОМИР ИВАНОВ: Нямам против това, което казваш, но аз не искам да уча управителя 
как да управлява това си е негова отговорност. Въпроса е той да информира администрацията, която има 
няколко юристи и да видят този договор, които го сключва законен ли е не е ли или къде отива. Макар, че 
той може да си плаща на един адвокат, които по няма да му защитава интересите.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Златко Тодоров заповядай.
Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Аз искам само да се спра на следното нещо, тъй като много от нещата 

се казаха. Тук във финансовата инспекция, която е направена 12.2007 г. много ясно е посочено това което 
г-н  Иванов  казахте,  това  са  забележките  от  комисията:  Изготвените  проекто-договори  за  наем  не  са 
утвърждават от ОбС, отдавани са помещения за наем без разрешение на ОбС. Значи, ние ако не променим 
начина за подписването на тази договори нещата ще си останат същите, даже могат да се задълбочат и да 
се получи и с други дружества такова нещо. Преди да направя конкретното ми предложение искам да се 
обърна и към г-н Председателя на ОбС, тъй като  тук беше споменато от г-н Кмета обвинение, че е укрил 
информацията, но аз искам да го попитам след като г-н кмета каза, че е уведомил Председателя на ОбС – 
защо г-н Председател Вие не уведомихте общинските съветници? Значи, правим ВК, назначават се хора, 
те се блъскат и в крайна сметка някой, някъде, тихичко си знае, че има нещо  и всеки си мълчи и когато 
вече нещата цъфнаха накрая в края на месец юни, тогава вече започнахме да се сещаме, че някъде нещо 
имало, пък бил подписван нещо договор, заведено дело и т.н., Според мен, силна дума ще употребя, но е 
укриване  на  информация.  Предложението  което  имам  и  което  искам  да  го  кажа  това  е:  да  бъде 
преработена наредба, която ние внесохме, ако искате взаймствайте от нея, общинската администрация да 
я прегледа. Тогава, въпреки дългия срок, който бяхме дали за гледане никакви конкретни предложения 
нямаше, но да се изготви една наредба нова в която да се регламентират нещата за  да няма подобни 
действия за в бъдеще. Благодаря ви.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. От група съветници 15 мин. почивка   
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Почивка – 15 минути.

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ: След  почивката  в  залата  присъстват  29  общински  съветника  и 
можем да продължим работата. 

Моля онези от вас, които желаят да вземат отношение по т.6 от днешния Дневен ред, а именно по 
Докладна на ВК избрана с Решение №68/17.04.2008 г. Заповядай Славчов.

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Прекратяване на дебатите.
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:  Има процедурно предложение.  Моля онези от вас,  които са “за” 

прекратяване на разискванията да гласуват “за” прекратяване на разискванията
26 / 0 / 0
Приема се
Бяха направени предложения по текста, който е предложен от Докладна на ВК, която избрахме. 

При следваща актуализация, да отпадне “на полугодието” в т.1 от Дневния ред. По отношение на това 
решение не бяха направени други корекции. Направи се също предложение в едномесечен срок Кмета на 
общината да излезе със Становище за решаване на проблемите, които постави Временната комисия  /ВК/, 
ако го приемем разбира се и за приемане на решение за излизане от това състояние на “ОМЦ №1”. Беше 
направено  предложение  да  бъде  съзирана  Прокуратурата   със  сигнал  за  действията  на  управителя  и 
съответно  да  му  се  потърси  отговорност  по  Търговския  закон  за  действията  му,  като  управител  на 
Търговското  дружество.  При  така  направените  предложения  предлагам  първо  да  гласуваме 
предложението на ВК. ВК има конкретни предложения, които след това рефлектират по отношения на 
решенията на Кмета с което ние го задължаваме. Вие какво искате, да гласуваме тези, които ги прочетох?

Г-ЖА ВАЛЕРИЯ ТОДОРОВА: Така е по Правилник. Това което е предложено като изменения.
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Какво пропускам?
Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: За преработка на Наредбата.
Г-Н ИВО ИВАНОВ: Ние най-малко трябва да зачетем сериозната работа на тази комисия и трябва 

по някакъв  начин с  Решението да обозначим,  че  сме гледали този доклад.  Едно от решенията,  който 
трябва да приемем може би е, че приемаме докладна на тази ВК.

 Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:  Разбира  се,  това  ще го гласуваме.  Тук  проблема е  първо да се 
гласуват  предложенията постъпили в залата.  Така ще ги прогласуваме.  По допълнително направените 
предложения: Първо – Задължава Кмета на Община Монтана, съответно администрацията кметската да 
внесат Становище за излизане на това състояние на “ОМЦ” с предложение за решение на тези проблеми. 
Второ, това вече е наш ангажимент – Да подадем сигнал до Прокуратурата за действията на Управителя. 
Трето  –  Да  се  потърси  отговорност  за  действията  на  Управителя.  По  отношение  преработката  на 
Наредбата мисля, че тук не му е мястото.

Г-Н  ИВАЙЛО  ПЕТРОВ:  Г-н  Председател,  само  да  допълним,  значи  тази  отговорност  е 
регламентирана в ТЗ и нека да я изпишем както пише там. Това е чл. 137, ал. 1, т. 8  “Взема решения за 
предявяване искове …”, така че ние трябва да решим да предявим иск срещу дружеството и назначаване 
на представител за водене на процеси срещу тях, защото нещата са вързани. След като вземем решение 
трябва да решим…

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Какъв процес да се води? Има конкретно предложение.
Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ: Да упълномощим един адвокат, който да движи тези неща.
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Има си тук, кой представлява общината, ще го назначи този адвокат, 

ще го  упълномощи. Дайте неща, които са регламентирани законово да не ги записваме сега. Значи Първо, 
второ и трето, по предложенията, които вече ги прочетох втори път и постъпиха допълнително. 

Г-Н ИВО ИВАНОВ: Г-н Председател, само – “Възлага на Кмета”, не “задължава Кмета”.
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Добре, “Възлага на Кмета на Община Монтана …..”. моля онези от 

вас,  които  са  “за”  направените  допълнителни  предложения,  да  бъдат  включени  допълнително  в 
решението, което ще приемем след това окончателно да гласува “за”. 

Г-Н ИВО ИВАНОВ: Едно по едно.
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Първо - “Възлага на Кмета на Община Монтана да внесе Становище 

за излизане от това състояние на “ОМЦ №1” ЕООД с предложение за решение на ОбС. Второ това вече е 
наш ангажимент – Да подадем сигнал до Прокуратурата  за  действията на Управителя.  Трето – Да се 
потърси отговорност за действията на Управителя по ТЗ.   

Г-Н ЛЮБОМИР ИВАНОВ: Второто и третото не са ли еднакви?
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:  Не са еднакви. Отговорност за действия, ние като Общо събрание 

можем да потърсим на Управителя, Прокуратурата си търси дали има престъпления, които са установи по 
съответния ред и да си ги придвижи, да възбуди производства и т.н., наказателно.
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Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Второто предложение, кой ще го движи?
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:  Председателя на ОбС, съгласувано с Председателският съвет, ще 

подадем такъв сигнал. За мен е ялово въпреки тук големите изсилвания. Приемам в едноседмичен срок. 
Моля, онези от вас, които са “за” тези предложения за решения с уточненията, моля да го гласува. Който е 
“за” тези допълнително възникнали предложения за решения с уточненията, които току що направихме да 
гласува “за”

29 / 0 / 0
Приемат се предложенията, които бяха направени допълнително.
Моля  онези  от  вас,  които  са  “за”  предложенията  за  решения  да  приемем  докладна  на  ВК  с 

предложенията за решения, който тя предлага и току що гласуваните да гласува “за”.
Г-Н  ВАЛТЕР  АСПАРУХОВ:  Процедура.  Аз  имах  едно  предложение  и  го  направих  пръв,  и 

трябваше да бъде то гласувано и дадох точния текст. “При следваща актуализация на бюджета на Община 
Монтана при необходимост да се предвиди сума …”, това ми е предложението. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Който е “за” предложението на Валтер Аспарухов ….
Г-Н ДИМИТЪР ЙОТИНСКИ: Той формулира така: “да се предвиди сума”, аз предлагам “да се 

обсъди” каква сума.
Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Предложението  е  на  Валтер  Аспарухов,  по  него  не  се  беше 

направено допълнение, прекратени са разискванията. Значи, “При следваща актуализация на бюджета на 
Община Монтана при необходимост да се  предвиди сума  за  допълнителна парична вноска …”. Кажи 
Иване.

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Ние току що приехме предишните предложения и вътре администрацията 
трябва  да  излезе  със  Становище  и  с  предложение  за  решение.  В  тези  предложения  ще  се  включи 
необходимо ли е да се вкарват средства, не е ли необходимо.

 Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: Становището на администрацията си е нейно Становище, ние като 
ВК и  като  ОбС сме  работили по този  въпрос  и даваме  едно предложение.  След като  първо приехме 
актуализацията за полугодието, аз предлагам корекция в текста и не пречи това, че администрацията ще 
излезе със Становище ние да си го гласуваме това, като предложение на ВК.

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Мисля,  че  едното  и  другото  кореспондират,  като  ги  погледнем 
реално.  Предложението на  Валтер  Аспарухов  за  корекцията  в  т.1  от  предложението на  комисията  за 
решение. Моля онези от вас, които са съгласни да се коригира в този вид моля да гласува със “за” 

16 / 3  / 10
Приема се
При това предложение вече е оформено окончателно решението с предложението на комисията и 

решенията, които приехме допълнително възникналите. Моля онези от вас, които са “за” 
Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: А втора и трета точка?
Г-Н ИВО ИВАНОВ: Ние не можем да вземем отношение по тях.
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:По тях нямаше предложения за промени. Какво сега ще започваме да 

обсъждаме  по  тези  точки?  Администрацията  ще  се  съобрази  с  това  което  предлага  комисията  да  се 
прекрати договора на Управителя, избира нов Управител, какво пречи на това. Моля онези от вас, които 
са “за” пълния текст на решенията, което вече беше предложено да гласува “за”

29 / 0 / 0
Приема се
Г-Н ЛЮБОМИР ИВАНОВ: Тук направихме нещо, ние прекратихме договора на Управителя.   
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Не сме го прекратили, предлага се.
Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Ние го гласувахме.
Г-Н ДИМИТЪР АВРАМОВ:  Прекратихме  договора,  тук  пише  “Прекратяване  на  договора  на 

Управителя”  и  имаше предложение  от  г-н  Славчов  ОбС да  упълномощи Кмета  да  назначи временно 
изпълняващ длъжността до следващата сесия.

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Това  не  може  да  стане.  тук  пише  “Прекратяване  договора  на 
Управителя,  поради  изтичане  на  срока”,  не  го  прекратяваме  сега,  веднага.  Има  си  процедура  за 
прекратяване  на  договора.  Изтекъл  е  преди  един  месец,  договора  става  безсрочен,  което  означава  с 
едномесечно предизвестие с Решение на ОбС договора тогава се прекратява. Решението вече беше прието 

Решение
№139

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. При следваща актуализация на бюджета на Община Монтана при необходимост да се 
предвиди сума за допълнителна парична вноска, като временна финансова помощ до размера на 
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натрупаната загуба. Целта е погасяване на натрупаните задължения на дружеството към НАП и 
недопускане  на  публична  продан  чрез  Агенцията  за  държавни  вземания  на  имущество  на 
дружеството.

2. Прекратяване договора на Управителя, поради изтичане на срока.
3. Избиране на нов “Управител на ОМЦ №1” ЕООД
4.  Възлага  на  Кмета  на  Община  Монтана  да  внесе  Становище  за  излизане  от  това 

състояние на “ОМЦ №1” ЕООД с предложение за решение, в едномесечен срок.
5. Възлага на Председателя на Общинския съвет в едноседмичен срок да внесе сигнал до 

Прокуратурата за действията на Управителя на ОМЦ №1” ЕООД
6. Да се потърси отговорност за действията на управителя на “ОМЦ №1” ЕООД съгласно 

Търговския закон. 

ТОЧКА  СЕДМА:  08-01-133/08.07.08  г.  Докладна  записка  от  Златко  Живков  –  Кмет  на 
Община  Монтана,  относно  промяна  на  предмета  на  дейност  и  наименованието  на  „Комунални 
дейности” ЕООД

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Преминаваме  към  т.7  от  Дневния  ред,  а  именно  промяна  на 
предмета на дейност и наименованието на „Комунални дейности” ЕООД. Иво Иванов, заповядайте.

Г-Н ИВО ИВАНОВ: Г-н Председател, хващам се за думата, която казахте по друга точка, че са 
излишни коментарите предлагам прекратяване на разискванията.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Има ли противно становище? Няма. Тъй като нямаше разисквания 
имаше само процедурното предложение, преминаваме към гласуване. Обикновено гласуване. Моля онези 
от вас, които са “за” предложението за решение да гласува “за”

28 / 0 / 0
Приема се

Решение
№140

На основание чл. 115, т. 2 от ТЗ
Общински съвет - Монтана

Реши:
1. Променя  наименованието  на  дружеството  от  „Комунални  дейности”  ЕООД  на 

„Регионално депо за отпадъци - Монтана” ЕООД.
2. Отменя досегашния предмет на дейност и вместо него приема дружеството да извършва 

следните  дейности:  „Експлоатация,  закриване,  поддръжка  и  следексплоатационни  грижи, 
сепариране  и  преработка  на  неопасни  отпадъци  на  Регионално  депо-Монтана  и  други 
незабранени от закона дейности”.

3. Приема нов Учредителен акт, отразяващ промяната в обстоятелствата по т. 1 и т. 2.
4. Възлага на Управителя на дружеството да извърши промяната в Търговския регистър.

ТОЧКА ОСЕМА: 08-01-136/10.07.08 г. Докладна записка от Светлин Николов – Председател 
на ОбС – Монтана, относно отчет за дейността на Общински съвет – Монтана и неговите комисии 
за периода от 08.11.2007 г. до 30.06.2008 г.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: По отношение отчета за дейността на ОбС и неговите комисии за 
периода  от  началото  на  мандата  до  момента.  Като  вносител  искам  само  допълнително  да  кажа,  че 
приетите решения по специфичната им форма вече е записано в отчета, организационни решения са 15 
бр.,  Продажби-недвижими  имоти  –  46,  приватизация  –  5,  продажба  на  жилища  –  3,  Инвестиционни 
проекти – 8,  ТСУ – 5,  ПУП – отстъпване вещно право на преминаване – 5,  Бюджет и финанси – 14, 
Култура – 4, Образоване – 4, Социални – 2, Спорт – 2, Здравеопазване – 2, Транспорт – 5, Икономика – 8 
решения, които са приети от ОбС. Моля за отношение по отчета, които внасям. Иво Иванов. След това 
Златко Тодоров.

 Г-Н ИВО ИВАНОВ: Трябва да кажа г-н Председател, че информацията която сте предоставил е 
изчерпателна и специално да отбележа, че това което се положи в тези няколко месеца като работа на ОбС 
според мен е положително Взаимодействието и работата в комисиите е добре организирана. Особено мога 
да  Ви похваля  за  това,  че  всяка  постъпила  Докладна  записка  я  изпращате  по  имейлите,  което  силно 
увеличава  бързината  на  нашата  работа.  Продължете  по  този  начин,  това  е  много  полезно,  което  го 
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направихте през това време.  Публикуването в няколко интернет сайта също допринася за интереса на 
гражданите към нашата работа. Това е което искам да кажа по тази докладна.   

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря. Златко Тодоров.
Г-Н  ЗЛАТКО  ТОДОРОВ:  Г-н  Председател,  това  което  каза  колегата  Иванов,  относно 

пристигането на информация, аз също съм съгласен, само не съм съгласен с това: “Докладните записки се 
подготвяха  своевременно…”,  аз  мисля  че  това  в  много  случаи  не  беше  така  и  не  само,  че  не  бяха 
своевременно подготвяни, а и с доста грешки за което стана на въпрос малко преди да дебатираме въпроса 
за  ОМЦ.  Другото  нещо  което  искам  да  обърна  внимание  стана  преди  малко  въпрос  за  липсата  на 
информация, тук чета че имаме спряно решение от Областния управител и има заведено дело. До колкото 
разбрах, ако греша нека някой да ме поправи, но за това нещо е трябвало да бъдем уведомени след като 
Областния управител уведомил този, които е приели това решение в случая ОбС. Поне аз нямам спомени 
да се уведомени за това нещо, че е спряно решение. Относно питанията, които тук са отразени също искам 
да кажа, че ние доста питания отправяхме в до сега изтеглите месеци, искам да кажа обаче, че отговорите 
в никакъв случай не може да се кажа, че са били изчерпателни и пълни. Като дойде въпроса с питанията, 
аз имам отговорите на някои от питанията, така че това, което се каза и преди малко. Отговорите не 
даваха пълнота, в много случай това което се питаше въобще беше пропуснато, което налага отново да 
бъдат внасяни питанията.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Има ли някой друг, който да иска да вземе отношение? По всичките 
тези въпроси, тъй като съм докладчик приемам така отправените предложения. Информация за всички 
дела ще достигат. Трябва да ви кажа, че когато се водеше делото срещу това дали е законен избора на ОбС 
всички вие бяхте уведомени, нито един не го видях в залата с изключение на Тодор Тодоров и Боби Тачев. 
Ще ви уведомявам за делата, ще ви ги изпращам по имейлите, какви дела се водят. Делото мина и все още 
няма решение по него. Приемам това, че още по-добре трябва да работим, да информираме гражданите, 
вече в четири сайта тече информация за нашите заседания. Съкратения вариант на протоколите веднага се 
показва, пълния вариант на протоколите от сесиите също, съответно приетите решенията, така че мисля в 
това отношение на този етап правим необходимото, въпреки че не е достатъчно. Предлагам на ОбС да 
приеме отчета за дейността на ОбС   и неговите комисии за периода от 08.11.2007 г. до 30.06.2008 г. Има 
ли някои от вас, които да желае да вземе отношение по този отчет? Моля онези от вас, които са “за” 
прекратяване на разискванията да гласуват “за”

25 / 0 / 0
Приема се
Моля онези от вас, които “за” –  Приема отчета за дейността на Общински съвет – Монтана и 

неговите комисии за периода от 08.11.2007 г. до 30.06.2008 г. – да гласува “за”
27 / 0 / 0
Приема се

Решение
№141

На основание чл. 27, ал. 6 от ЗМСМА 
Общински съвет - Монтана

Реши:
Приема отчета за дейността на Общински съвет – Монтана и неговите комисии за периода 

от 08.11.2007 г. до 30.06.2008 г.

ТОЧКА ДЕВЕТА: 08-01-142/14.07.08 г. Докладна записка от Светлин Николов – Председател 
на ОбС – Монтана, относно определяне на представител на Общинския съвет в Общото събрание на 
търговско дружество с общинско участие.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:  Преминаваме към определяне на наш представител в търговско 
дружество, поради напускане на Общински съветник. Става въпрос за Търговско дружество “Агенция за 
недвижими имоти” Светозор Григоров Григоров предлагаме за наш представител. Моля за отношение.  

Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ: Предлагам да преминем към гласуване.
Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Преминаваме  към  гласуване  и  тъй  като  се  отнася  за  наш 

представител трябва да гласуваме поименно. Сигурно се чудите, защо Заместник председателя го няма в 
залата? Заместник Председателя е болен, аз малко го изнасилих да присъства. 

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за
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Бойко  Димитров за Крум  Милетиев ----
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев за
Валерия  Тодорова за Любомир  Иванов за
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов за
Веселин Игнатов за Нистор  Каменов за
Диман Костадинов ---- Павел  Цочев за
Димитър  Аврамов за Петко  Петков за
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков ----
Емил  Ангелов за Росен Белчев ----
Златко  Тодоров за Светозар Григоров за
Ивайло  Георгиев за Светлин Николов за
Ивайло  Петров за Станислав Станоев против
Иван  Славчов за д-р Тодоров за
Иво  Гигов за Тодор  Тодоров за
Иво  Иванов за Христо  Кастрев за
Ивета  Станкова за

28 / 1 / 0
Приема се

Решение
№142

Във връзка с чл. 21, ал. 1, т. 9 от ЗМСМА и чл. 8 от Наредбата за упражняване 
правата на собственост върху общинската част от капитала на търговските дружества 

Общински съвет - Монтана
Реши:

Определя за представител на Общината в търговско дружество “Агенция за недвижими 
имоти” ООД г-н Светозар Григоров Григоров.

Г-Н СТАНИСЛАВ СТАНОЕВ:  Отрицателен вот.  Г-н Председател,  понеже така бързо минаха 
нещата аз ужким гледам да съм в час, нито успях да разбера за кое дружество става на въпрос, нито кой е 
представител, нито някой не каза защо. Ето от дясно питат – защо той, къде той и за какво? Така ли да ги 
решаваме нещата?

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: В началото обявих, поради напускане на Общински съветник. 

ТОЧКА  ДЕСЕТА:  08-01-131/08.07.08  г.  Докладна  записка  от  Златко  Живков  –  Кмет  на 
Община  Монтана,  относно  изменение  и  допълнение  на  Наредба  за  определянето  и 
администрирането на местните такси и цени на услуги на територията на Община Монтана, чл. 62.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.10 от днешния Дневен ред. Моля за отношение 
по така направеното предложение. Вместо да говорите от зад и да не знаете за коя точка става въпрос, 
моля дръжте си пред вас докладните записки.

Г-Н ИВО ИВАНОВ: Г-н Кмете, г-н Председателю, имам един въпрос само, защо събираме тези 25 
лв.? Само на този простичък въпрос трябва да ми се отговори. Отговора, ние ги събираме за стикери звучи 
зле.  Защото Цветко,  който ей  там пуска  количките  и той печати стикери,  само заради събирането на 
стикери няма  смисъл  да  ги  събираме.  От  там,  ако  е  само  заради  стикерите  аз  предлагам  да  отпадне 
подобна регистрация и да не събираме на 200 човека по 25 лв., още повече че никаква сума не се събира, 
ако отговора е само заради стикерите. Ако е за нещо друго, значи ние нещо правим с тези таксиметрови 
шофьори, т.с. ние ги управляваме, регистрираме ги, нещо правим с тях, разбирам да се събират пари, но 
ние само безсмислено отпечатване и раздаване на стикери не е нужно да го правим според мен.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Заповядай Славчов.
Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: И аз искам да попитам едно уточнение. Тези 25 лв. са за услугата и това 

означава ли, че той ако иска два стикера ще трябва да плати 50 лв. или да го гласуваме 50 лв., да не стане 
като с микрофоните.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други уточнявания?
Г-Н  ЗЛАТКО  ЖИВКОВ:  Аз  не  знам  гледана  ли  е  на  комисии,  направо  се  изненадвам  от 

въпросите. Има промяна в Наредбата.
Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Явно не е обяснено на комисиите г-н Кмете.
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Г-Н ДЕЯН ДИМИТРОВ: Г-да съветници промяната е от 15 лв. на 25 лв. и е промяна на таксата за 
регистрация на такситата. Общината регистрира всичките таксите, всяко едно такси има номер с който е 
заведен в администрацията. Самата изработка на стикерите струва 10 лв., два стикери са, които се лепят на 
преден  десен  калник  и  на  заден  капак  на  таксито,  това  е  по  Наредба  за  таксиметров  превоз.  Много 
изменения  има  на  Наредбата  и  ние  затова  правим промяна  в  нашата  Наредба.  Консултирахме  се  и с 
юристите на Министерството на транспорта и те казаха, че е най-добре общините да го правят, а не всеки 
таксиметров шофьор да си прави неговите стикери Тъй като в самия стикер има един холограмен надпис и 
фигурира  номера  на  неговия  лиценз.  25  лв.  е  включено  само  производството  на  стикера,  не  слагаме 
печалба.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други въпроси или ли? Не виждам. Преминаваме към прекратяване 
на разискванията. Моля онези от вас, които са “за” прекратяване на разискванията да гласуват “за”

21 / 1 / 0
Приема се
Това  решение  трябва  да  го  приемем  тъй  като  става  на  въпрос  за  Наредба  за  определянето  и 

администрирането на местните такси с поименно гласуване. Моля онези от вас, които са “за”, “против” и 
“въздържали се” съответно да го изразят

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова За Камелия  Трифонова За
Бойко  Димитров За Крум  Милетиев ----
Борис  Тачев За Любомир Бояджиев ----
Валерия  Тодорова За Любомир  Иванов За
Валтер  Аспарухов За Найден  Найденов За
Веселин Игнатов За Нистор  Каменов За
Диман Костадинов ---- Павел  Цочев За
Димитър  Аврамов ---- Петко  Петков За
Димитър  Йотински За Пламен  Мечков ----
Емил  Ангелов За Росен Белчев ----
Златко  Тодоров За Светозар Григоров За
Ивайло  Георгиев За Светлин Николов За
Ивайло  Петров За Станислав Станоев За
Иван  Славчов против д-р Тодоров За
Иво  Гигов За Тодор  Тодоров За
Иво  Иванов против Христо  Кастрев За
Ивета  Станкова За

25 / 2 / 0
Приема се

Решение
№143

Калкулирайки разходите по изработване на холограмните стикери 
Общински съвет - Монтана

Реши:

Заменя в чл. 62, ал. 1 от Наредбата за определянето и администрирането на местните такси 
и цени на услуги на територията на Община Монтана числото 15,00 с числото 25,00: 

Г-Н ИВО ИВАНОВ:  Преди малко зададох въпрос,  аз  получих  разбира  се  очаквания  отговор, 
такава е наредбата и ние трябва да я спазваме, това е нормално. Аз не съм против бюджета на Община 
Монтана да се съберат 200 таксита по 25 лв. -  5 хил.лв.,  напротив нека да бъдат повече пари. но съм 
против  безсмислените  разрешителни,  регистрационни  или  забранителни  режими.  Защото  в  момента 
независимо от законовото основание просто няма никакъв смисъл от това което го правим. Ние караме 
едни хора да се редят на една опашка и на един служител да му осмислят заплатата. След това нямаме 
никакъв лост за контрол на тези таксиметрови шофьори. Нито можем да им кажем къде да спират и къде 
да не спират, защото те правят каквото си искат. Органа по това нещо е ДАИ, те имат едни постоянни 
искания към нас, в крайна сметка според мен е след като не можем да ги управляваме няма смисъл да ги 
регистрираме по-добре да вдигнем ръце и горе долу да правят каквото си искат, каквото и те правят в 
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момента. Защото си спират там където си намерят за добре, возят си на колкото си искат и ние въобще не 
ги контролираме и още по-малко управляваме. Затова гласувах против. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря ти за отрицателното гласуване.    

ТОЧКА ЕДИНАДЕСЕТА: 08-01-132/08.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет 
на Община Монтана, относно приемане на Наредба за реда и условията за извършване на търговска 
дейност на територията на Община Монтана.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.11 от днешния Дневен ред. Вносителите? Няма. 
Председателите  на  комисиите?  Има  ли  някои,  които  желае  да  вземе  отношение  по  така  направеното 
предложение? Искам да съобщя и вече го имате пред вас, предложението за корекции в наредбата, които 
са  съобразени  бих  казал  със  сега  съществуващото  приложение  в  Търговския  регистър  и  съответните 
институции, които изпълняват определени функции. Има ли някои, които желае да вземе отношение по 
така направеното предложение и по предложенията на комисията? Наредбите знаете,  че  се  приемат  с 
обикновено гласуване, преминаваме към гласуване. По направените корекции от комисията по Бюджет и 
финанси по отношение на текстовете в съответните членове да не ги изброявам, само някой да не каже 
после, че не знае какво е гласувал.  Гласуваме амблок предложенията за включване на тези промени в 
Наредбата. След което ще гласуваме глава по глава Наредбата. Никои не възразява. Моля онези от вас, 
които са “за” предложенията направени от комисията по Бюджет и финанси да бъде коригиран текста, 
който е предложен да гласува “за”

26 / 0 / 1
Приема се  
Преминаваме към гласуване на Глава по Глава на Наредба за реда и условията за извършване на 

търговска дейност на територията на Община Монтана. Който е “за” 

Глава І от чл.1 до чл.3 да гласува “за” 27 / 0 / 0 Приема се
Глава ІІ от чл.4 до чл.18 да гласува “за” 27 / 0 / 0 Приема се
Глава ІІІ от чл.19 до чл.30 да гласува “за” 27 / 0 / 0 Приема се
Глава ІV от чл.31 до чл.34 да гласува “за” 27 / 0 / 0 Приема се
Преходни и заключителни разпоредби 26 / 0 / 0 Приема се

Моля онези от вас, които са “за” предложенията за решения - Отменя Наредба за извършване на 
търговска дейност и съответно приема тази,  която току що прогласувахме да гласува  “за”  проекта за 
решение. Моля онези от вас, които са “за” да гласуват “за”

27 / 0 / 0
Приема се

Решение
№144

На основание чл. 20 и чл. 21, ал. 1, т. 13 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация и чл. чл. 72 и 80 от Закона за местните данъци и такси 

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Отменя  Наредба  за  извършване  на  търговска  дейност  на  територията  на  Община 
Монтана, приета с Решение № 65/11.04.1996 г. на Общински съвет Монтана.

2. Приема Наредба за реда и условията за извършване на търговска дейност на територията 
на Община Монтана.

ТОЧКА ДВАНАДЕСЕТА: 08-01-155/16.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет 
на Община Монтана,  относно избиране  на временно изпълняващ длъжността кмет на кметство 
Доктор Йосифово, Община Монтана 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към следваща точка от Дневен ред, а именно точка 12. 
Заповядайте г-н Кмете.

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, дами и г-да съветници, има моменти в които се дразня, 
че съм Кмет, тази е такава. Ако съм направил грешка днес това е грешката за която извиках Конов да 
дойде.  Добре  че  беше  Кмета  на  Славотин,  че  се  притесни  че  ще  направи  временен  Кмет  неговата 
специалистка,  объркани  са  двете  Нини,  двете  гл.специалистки  и  просто  е  допусната  досадна  грешка. 

27



Минало е през комисиите, извода остава за мен, посипвам си главата с пепел. Не става въпрос за Нина 
Рангелова Костова, а за Николина Димитрова Лазарова, много ви моля, съжалявам, извинявам се, и двете 
са Нини, но едната е в Д-р Йосифово, а другата е в Славотин. Понеже Кмета се притесни, че му взимаме 
специалистката ме информира, аз съжалявам и се извинявам за досадната грешка, която е направил някой. 
В същност няма, кой да я е направил, аз съм я направил в крайна сметка, но ще видим после. Моля ви, 
жената която е главен специалист в Д-р Йосифово и която ви предлагам да бъде Временно изпълняващ 
Кмет се казва Николина Димитрова Лазарова и е тук. Моля ви, допусната е просто грешка на двете имена, 
затова ви моля да поправите в решението с което сме ви подвели предлагайки ви друго име и се оказа, че 
никой не го е видял.

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Напротив видяхме го, но мислехме че е това предложението.     
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Не, ставаше въпрос такава е практиката за човека, който е в съответното 

село и то при положение, че няма да се кандидатира за Кмет след това, защото някой друг ден можем да 
предлагаме и друго решение, ако тя се кандидатира, но на този етап картината е такава. Още веднъж се 
извинявам за грешката.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Не съм Ви дал думата г-н Славчов. Заповядайте сега
Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Видяхме го г-н Кмете, но предполагахме че тя ще се кандидатира и затова 

предлагате друг човек и затова не стана дебат в комисиите.
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други, които желаят да вземат отношение? Иво Иванов.
Г-Н ИВО ИВАНОВ:  Това  ме  стресира  г-н  Кмете,  това  е  като  когато  изнасяхме  компютри  в 

Япония горе долу.  Все пак предлагам,  Вие сте педант в  тази част  за  правописа и малка корекция на 
решението. Според мен до голяма степен, където има Кмет трябва да е с главна буква, това е едно на ръка, 
то е от уважение към кметовете. Пълния член в Българския език по принцип би трябвало да го има, поне 
от общинските служители. От там на сетне – на 10.07.2008 г. почина кметът, кой отговаря на въпроса. 
След това в решението Общинският  съвет, отговаря отново на въпроса – Кой извършва това действие. 
Този служител, които го е написал това нещо, да си върне надницата за два дни защото просто на нищо не 
прилича това нещо, или поне да се подпише. Аз имах в предишна докладна едно ЦЦ, което беше любимо, 
той  е  неопитен  служител,  от  тази  докладна  за  общинските  дружества,  тук  сигурно  пак  е  неопитен 
служител, който е написал, не знам кой е.

Г-Н СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Други  корекции  има  ли?  Понеже  и  аз  имам  една  корекция.  На 
основание чл. 42, ал. 2, а не е ал. 4 от ЗМСМА, това също трябва да се коригира. Има ли някой който 
допълнително желае да вземе отношение? Моля онези от вас, които са “за” прекратяване на разискванията 
да гласуват “за”

26 / 0 / 0
Приема се
Тъй като тези предложения за решение бяха коригирани от вносителите и съответно едното което 

беше направено от Иво Иванов и другото от мен за ал.2, са до голяма степен от техническо естество и 
няма да подлагам на отделно гласуване. Гласуваме с обикновено гласуване – Общинският съвет Избира за 
временно изпълняващ длъжността Кмет на кметство Доктор Йосифово, Община Монтана г-жа Николина 
Димитрова Лазарова за срок до полагане клетва на новоизбрания кмет – моля онези от вас, които са “за” 
това решение да гласуват “за”

25 / 0 / 0
Приема се

Решение
№145

      На  основание чл. 42, ал. 4 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация 

Общински съвет - Монтана
Реши:

Избира за временно изпълняващ длъжността Кмет на кметство Доктор Йосифово, Община 
Монтана г-жа Николина Димитрова Лазарова за срок до полагане клетва на новоизбрания кмет.

ТОЧКА ТРИНАДЕСЕТА: 08-01-140/14.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет 
на Община Монтана, относно утвърждаване на План за защита при бедствия в Община Монтана. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към следваща точка от Дневен ред, беше разгледана 
от  всички  комисии с  изключение  на  ПК по Молби и  жалби,  има  положително становище на  всички 
комисии. Моля за  отношение по така предложения План за  защита при бедствия в Община Монтана. 
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Вносителите? От залата? Тъй като нямаше дебати и няма желаещи минаваме към гласуване на проекта за 
решение. Моля онези от вас, които са “за” това предложение за решение да гласуват “за”

25 / 0 / 0
Приема се

Решение
№146

На основание чл. 65, ал. 1, т. 2 от Закона за защита при бедствия 
Общински съвет - Монтана

Реши:
Утвърждава План за защита при бедствия в Община Монтана.

ТОЧКА ЧЕТИРИНАДЕСЕТА: 08-01-134/09.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – 
Кмет на Община Монтана,  относно изграждане  на трасе  за канализационен колектор до  обект: 
”Пречиствателна станция за отпадъчни води, гр.Монтана.

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Вносителите?  Комисията?  Тъй  като  нямаше  дебати  а  има 
предложение за прекратяване на дебатите минаваме към поименно гласуване на този проект за решение. 

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев ----
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев ----
Валерия  Тодорова за Любомир  Иванов за
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов за
Веселин Игнатов за Нистор  Каменов за
Диман Костадинов ---- Павел  Цочев за
Димитър  Аврамов ---- Петко  Петков за
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков ----
Емил  Ангелов за Росен Белчев ----
Златко  Тодоров за Светозар Григоров за
Ивайло  Георгиев за Светлин Николов за
Ивайло  Петров за Станислав Станоев за
Иван  Славчов за д-р Тодоров ----
Иво  Гигов за Тодор  Тодоров за
Иво  Иванов за Христо  Кастрев за
Ивета  Станкова за

26 / 0 / 0
Приема се

Решение
№147

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 и т. 11 и ал. 2 от Закона за местното самоуправление и 
местната администрация /ЗМСМА/ и във връзка с чл. 30, ал. 3 от ППЗОЗЗ 

Общински съвет - Монтана
Реши:

1.  Дава  съгласие  за  прокарване  на  трасе  на  канализационен  колектор  до 
обект:”Пречиствателна станция за отпадъчни води гр.Монтана, България” както следва:

1.1.  На  главен  колектор  I с  дължина  -  3222  л.м.  през  имоти  с  идентификатор 
48489.6.068; 48489.4.283; 48489.4.262; 48489.5.132; 48489.5.057; 48489.3.407; 48489.3.420; 
48489.3.398; 48489.3.428; 48489.3.434; 48489.3.436; 48489.3.446; 48489.3.336; 48489.3.441; 
48489.3.354; 48489.3.333; 48489.3.330; 48489.3.302; 48489.3.304; 48489.3.337; 48489.3.435; 
48489.3.519;  48489.4.271;  48489.4.285;  48489.4.467;  48489.6.070  и  48489.6.689  по 
кадастралната карта на гр.Монтана – общинска публична или частна собственост. 

1.2. На главен колектор II – 1565 л.м. до шахта № 22 на Главен колектор I през имоти 
с  номера  000750;  000453;  000688;  072019;  000455;  000456  и  000777  по  картата  на 
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възстановената  собственост  на  землище  с.  Николово,  община  Монтана  -  общинска 
публична или частна собственост.
2.  Дава  съгласие  за  изработване  на  Подробен  устройствен  план  /ПУП/  -  парцеларен 

план /ПП/ за трасе на канализационен колектор по съществуващ полски път и поземлени имоти 
по  опис  до  имот  с  идентификатор  48489.3.526  в  землище  Монтана  –  отреден  за 
обект:”Пречиствателна станция за отпадъчни води, гр.Монтана, България”.

ТОЧКА ПЕТНАДЕСЕТА: 08-01-141/14.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет 
на Община Монтана, относно приватизация на УПИ VIII, кв.25 по плана на с. Николово, Община 
Монтана.

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Преминаваме  съм  т.15.  Вносителите?  От  залата?  Заповядай 
Тодорова.

Г-ЖА ВАЛЕРИЯ ТОДОРОВА: У-ми г-н Председател, у-ми г-н Кмете, у-ми общински съветници 
и гости, знаете моето мнение по отношение на приватизацията на такива бивши детски градини, училища, 
здравни  заведения,  тук  искам  само  нещо  да  отбележа.  Първо,  този  имот  не  е  включен  в 
Приватизационната програма, която сме приели март месец и смятам, че предлагането му чрез процедура 
за приватизация може да бъде променено и няма да бъде грешно обекта да бъде продаден по ЗОС. Поради, 
което и предлагам проект за решение7 На основание чл. 21, т. 8 от ЗМСМА, във връзка с чл. 35, ал. 1 от 
ЗОС, да бъде продаден този имот чрез публичен търг, като останалите точки за цената, наддавателната 
стъпка  и  депозита  считам,  че  могат  да  бъдат  оставени  така  както  е  направено  предложението,  без 
обявяването в Държавния вестник и 30% за Николово все пак.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Благодаря за предложението. Има ли други, които желаят да вземат 
отношение? По предложението на Валерия Тодорова администрацията ще вземе ли отношение? Има ли 
някой,  който  желае  да  вземе  допълнително  отношение?  Няма.  Моля  онези  от  вас,  които  са  “за” 
прекратяване на разискванията да гласува “за”

22 / 0 / 0
Приема се
По предложението на Валерия Тодорова, мотивите вече ги изрази да бъде извършена продажбата 

по ЗОС, да гласува “за”
8 / 1 / 13
Не се приема 
Това  предложение  не  се  приема,  подлагам  на  гласуване  предложението  на  такста,  който  е  в 

докладната. 
Г-Н  ИВАН  СЛАВЧОВ:  Процедурно  предложение  имам.  Във  връзка  със  самото  гласуване 

предлагам прегласуване.
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Какви са ти мотивите сега?
Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Колегите Люб.Иванов и Иво Иванов гласуваха “за” след това гласуваха 

“въздържал се” искам да проверя как стоят нещата.
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: приема се предложението за прегласуване. Моля онези от вас, които 

са “за” предложението на Валерия Тодорова да гласуват “за”
9 / 7 / 10
Не се приема
Има ли  нова  предложение  за  прегласуване?  Преминаваме  към  гласуване  на  предложението  за 

решение от администрацията и подкрепено от комисиите. Поименно гласуване.
 

Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев ----
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев ----
Валерия  Тодорова против Любомир  Иванов за
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов против
Веселин Игнатов за Нистор  Каменов за
Диман Костадинов ---- Павел  Цочев ----
Димитър  Аврамов ---- Петко  Петков за
Димитър  Йотински за Пламен  Мечков ----
Емил  Ангелов за Росен Белчев ----
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Златко  Тодоров против Светозар Григоров за
Ивайло  Георгиев за Светлин Николов за
Ивайло  Петров против Станислав Станоев за
Иван  Славчов против д-р Тодоров ----
Иво  Гигов за Тодор  Тодоров за
Иво  Иванов за Христо  Кастрев за
Ивета  Станкова за

20 / 5 / 0 
Приема се

Решение
№148

На основание чл.3, ал.3, т.2, чл.4, ал.2, чл.31, ал.1 и ал.2 от ЗПСК във връзка с чл.2, 
ал.1, т.3, чл.3, ал.1, т.1, чл.5, чл.6 ал.1 от Наредбата за търговете и конкурсите 

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Открива процедура за приватизация на общински нежилищен  имот – УПИ VIII, кв.25 по 
плана на с. Николово, Община Монтана.

2. Приема правния  анализ и  приватизационната  оценка на общински нежилищен  имот - 
УПИ VIII, кв.25 по плана на с. Николово, Община Монтана.

3. Определя  метода  на продажба на  обекта по т.1, чрез  публичен търг с явно  наддаване с 
начална  цена 45 700 (четиридесет и пет хиляди и седемстотин) лева.

4. Определя стъпка на наддаване 2 300 лв.
5. Размерът на  депозита  за  участие  в търга е 4 570 лева, който се внася в срок до 16–ия 

ден  от  обнародването  в  “Държавен  вестник”  по банкова   сметка  на  Община   Монтана  в  ТБ 
“Алианц България” – АД, BG47BUIN76613372690031, BIC BUINBGSF.

6.  Достигнатата  тръжна  цена  на  обекта  се  облага  с  ДДС  и  се  заплаща  в  деня  на 
сключването на договора по банкова  сметка на Община  Монтана  в ТБ “Алианц България” – АД 
BG90BUIN76613272690017, BIC BUINBGSF.

7. Тръжната документация  се предоставя на кандидат - купувачите в сградата на Община 
Монтана, стая  №102, ет.1. Таксата е 200 лева.

8. Срокът за закупуване на тръжната  документация е 11 /единадесет/ дни  от  датата на 
обнародване на  решението на  ОбС - Монтана в "Държавен  вестник" до 17 часа. 

9. Огледът на  обекта може да се извършва всеки  работен  ден до  деня, предхождащ търга, 
след  закупуване  на  тръжната   документация  и  получаване  на   удостоверение  за  право  на 
извършване на  оглед, издадено  от  Община  Монтана.

10. Предложенията за участие в търга с явно наддаване се подават до 17 – ия ден след 
обнародване в ДВ до 17.00  часа в стая 304, ет.3 на Община Монтана.

11.  Търгът  ще  се  проведе  на  17  –  ия  ден  от  датата  на  обнародване  на  решението  в 
“Държавен вестник” от 17.30 ч., в стая №205 на Община Монтана.

12. Утвърждава тръжната документация и договора за продажба  като  част  от нея.
13. Възлага на  Кмета на  Община  Монтана провеждането на търга.
14.Упълномощава Кмета на  Община  Монтана да  сключи  приватизационната  сделка със 

спечелилия търга.

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Г-н Кмете, само преди един час говорехме, че трябва да има ясни права, 
че  трябва  да  работим,  като  хората.  Мотивите  Ви  предишните  пъти  бяха,  че  са  вкарани  в  годишната 
приватизационната  програма,  има  регламент  в  Закона  как  да  се  продават  обекти,  които  не  са 
производствени и въпреки всичко ние си ги вкарваме в шеста глуха да бъдат за приватизация. Не сме 
против продажбата на тези имоти. 

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Имах едно притеснение да не би при гласуването да се окаже, че няма 
да  бъде  подкрепен  по  никоя  от  двете  програми,  това  ми  беше  притеснението.  Приватизационната 
програма, която сте приели пише, че е отворена, не сме я заковали така. Ясно е,прозрачно е, открито е, 
какво друго да говорим повече. Имаше въпрос, да бъде изпълнена едната програма, след това ще гледаме 
отчета  и  на  другата  програма,  аз  се  надявам,  тя  е  в  достатъчно  нормални  граници  бих  казал 
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приватизационната програма. Никаква пречка не виждам за подобна подкрепа. Разбирам мотивите ти в 
другата  част,  но в крайна сметка отворено е, ако има  на едното место,  където няма да стане,  а това 
сигурно ще се случи не виждам никаква причина г-н Славчов.  

ТОЧКА  ШЕСТНАДЕСЕТА: 08-01-149/15.07.08  г.  Докладна  записка  от  Златко  Живков  – 
Кмет на Община Монтана, относно съгласие за изработване на подробен устройствен план  /ПУП/ и 
учредяване право на прокарване на отклонения от общи мрежи  и съоръжения на техническата 
инфраструктура през  общински имоти в м.”Около село” землище с. Белотинци

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме съм т.16. Вносителите? От залата? Преминаваме към 
обикновено гласуване. Моля онези от вас, които са “за” това предложение за решение да гласуват “за”

24 / 0 / 0
Приема се

Решение
№149

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА, във връзка с чл. 193, ал. 4 от ЗУТ 
Общински съвет - Монтана

Реши:
1. Дава съгласие на “БТК МОБАЙЛ” ЕООД, собственик на приемо-предавателна базова 

станция VZ 6108 , находяща се в имот № 025394 по картата на възстановената собственост на с. 
Белотинци,  да  изработи  проект   за   ПУП –  парцеларен  план  за  трасе  на  подземен  ел.кабел, 
преминаващо през същия имот № 025394, представляващ земеделска земя по чл.19 от ЗСПЗЗ, за 
захранване на базовата станция VZ 6108.

2. Учредява право на прокарване и възникването на сервитут на подземен ел. кабел 20 кV с 
дължина на отклонението 464 линейни метра през имот № 025394 по картата на възстановената 
собственост на с. Белотинци  за захранване на базовата станция  VZ 6108, след одобряване на 
ПУП – парцеларен план и заплащане на  полагащото се обезщетение. за засегнатата площ в полза 
на  Община Монтана  в  размер  на  5568,00 лева,  определено  от  комисията  по чл.  210 от  ЗУТ, 
назначена със Заповед № 858 от 18.04.2008 г.  на кмета на община Монтана.

3. Възлага на Кмета на Община Монтана да проведе предвидените в ЗУТ процедури.

ТОЧКА СЕДЕМНАДЕСЕТА:  08-01-143/14.07.08  г.  Докладна  записка  от  Златко  Живков  – 
Кмет на Община Монтана, относно проектопредложение на Община Монтана по ОП „Регионално 
развитие”, схема „Подкрепа за осигуряване на подходяща и рентабилна образователна, социална и 
културна инфраструктура, допринасяща за развитието на устойчиви градски ареали”, Компонент 
2: Социална инфраструктура.

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Т.17.  Вносителите?  От  залата?  Преминаваме  към  обикновено 
гласуване. Моля онези от вас, които са “за” този проект за решение да гласуват “за”

23 / 0 / 0
Приема се

Решение
№150

На основание чл. 21, ал. 1, т.т. 8 и 23 от ЗМСМА 
Общински съвет - Монтана

Реши:
1. Дава съгласие Община Монтана да кандидатства с проектопредложение по Схема за 

предоставяне на безвъзмездна финансова помощ BG161PO001/1.1-01/2007 „Подкрепа 
за  осигуряване  на  подходяща  и  рентабилна  образователна,  социална  и  културна 
инфраструктура,  допринасяща  за  развитието  на  устойчиви  градски  ареали”, 
Компонент 2: Социална инфраструктура, за реконструкция на сградите на социалните 
институции:

• Дом за възрастни с физически увреждания с. Горна Вереница /ДВФУ/  
• Дневен център за деца и младежи с умствени увреждания  /ДЦДМУУ/
• Дневен център за възрастни с умствени увреждания  /ДЦВУУ/
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• Домашен социален патронаж /ДСП/
• Дневен център за стари хора  /ДЦСХ/
• Център за временно настаняване /ЦВН/
• Комплекс  за  социални  услуги  с  Кризисен  център  и  Център  за  обществена 

подкрепа / КСУ – ЦОП и КЦ/
2. Декларира,  че  предназначението  на  сградите  по  т.  1  на  решението,  обект  на 

интервенция по предложения проект, няма да бъде променяно за период не по-малък 
от 5 години след приключване на дейностите по проекта.

3. Възлага изпълнението на горните решения на Кмета на Община Монтана.

ТОЧКА ОСЕМНАДЕСЕТА: 08-01-148/15.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет 
на  Община  Монтана,  относно  докладна  записка  рег.  индекс  10-18-7/30.04.2008  год.  от  Борис 
Трифонов Цветков – кмет на с. Габровница, общ. Монтана.

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Т.18  по  повод  Докладна  записка  на  Кмета  на  Габровница. 
Администрацията? От залата? Преминаваме към обикновено гласуване. Моля онези от вас, които са “за” 
да гласуват “за”

23 / 0 / 0
Приема се

Решение
№151

На основание чл. 42, ал. 2 от Закона за общинската собственост, във връзка с чл. 34, 
ал. 1, т. 2 и чл. 35, ал. 2 от Наредбата за реда за придобиване, управление и разпореждане с 

общинско имущество 
Общински съвет - Монтана

Реши:
1. Прехвърля от фонд “Резервен” във фонд ”Ведомствен” апартамент № 5, в блок 9 в с. 

Габровница,  Община  Монтана  за  настаняване  под  наем  на  семейството  на  Камелия  Петрова 
Христова - главен специалист в кметство Габровница.

2. Възлага на Кмета на Общината изпълнението на горното решение.

ТОЧКА  ДЕВЕТНАДЕСЕТА: 08-01-144/14.07.08  г.  Докладна  записка  от  Златко  Живков  – 
Кмет на Община Монтана, относно определяне на 1 бройка персонал в “местна дейност”.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ:  Докладна записка№144, мотивите са изложени, има полужителни 
становища на комисиите. Администрацията? От залата? Преминаваме към обикновено гласуване. Моля 
онези от вас, които са “за” този проект за решение да гласуват “за”

22 / 0 / 0
Приема се

Решение
№152

На основание  чл. 21, ал. 1, т. 19 от ЗМСМА 
Общински съвет - Монтана

Реши:
1. Към ЦДГ “Здравец” – с. Смоляновци, се сформира една полудневна детска група със 

седалище в с. Белотинци;
2.  Определя  1  /една/  допълнителна  бройка  персонал  във  функция  “Образование”  като 

“Местна дейност”, считано от 01.09.2008 г.

ТОЧКА ДВАДЕСЕТА: 08-01-145/14.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – Кмет на 
Община  Монтана,  относно  определяне  на  училище  –  преимуществен  ползвател  на  моторно 
превозно средство, марка “Пежо”, рег. № СА 9678 КР, 11+1 места, прехвърлено в собственост на 
Община Монтана от Министерството на образованието и науката за превоз на ученици от община 
Монтана.
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Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Вносителите?  От  залата?  Има  ли  някой  който  иска  да  вземе 
отношение от залата? Няма. Преминаваме към обикновено гласуване. Моля онези от вас, които са “за” 
това предложение за решение да гласуват “за”

20 / 0 / 0
Приема се

Решение
№153

На основание  чл. 21, ал. 1, т. 8 от ЗМСМА
Общински съвет - Монтана

Реши:
1. Определя за преимуществен ползвател на моторно превозно средство, марка “Пежо”, 

рег.  №  СА  9678  КР,  11+1  места,  прехвърлено  в  собственост  на  Община  Монтана  от 
Министерството на образованието  и науката,  за  превоз  на  ученици от Община Монтана,  ОУ 
“Васил Левски” – с. Смоляновци, Община Монтана.

2. Възлага изпълнението на решението на Кмета на Община Монтана.

ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ПЪРВА: 08-01-146/14.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – 
Кмет на Община Монтана, относно отземляване на безимотни и малоимотни граждани.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Т.21, относно отземляване на безимотни и малоимотни граждани, 
предложението за решение е пред вас.

Г-ЖА ВАЛЕРИЯ ТОДОРОВА: Пропуснахме една точка за Пежото.
Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Гласувахме  я  току  що  докладната  за  пежото.  Връщаме  се,  т.19 

гласували са 22 / 0 / 0 това е по отношението за Белотинци, т.20 се отнася за пежото гласували са 20 / 0 / 0. 
Ако искате да пускаме и запис? От това бързане стават и грешки

Продължаваме с т.21, има полужителни становища на комисиите. Администрацията? От залата? 
Преминаваме към обикновено гласуване. Моля онези от вас, които са “за” това предложение за решение да 
гласуват “за”

22 / 0 / 0
Приема се

Решение
№154

На основание чл. 21, ал. 1, т. 8 от Закона за местното самоуправление и местната 
администрация, във връзка с чл. 30, ал. 1 и чл. 23 от Наредбата за оземляване на безимотни и 

малоимотни граждани 
Общински съвет - Монтана

Реши:
І.  Дава  съгласие  Общинска  служба  по  земеделие  и  гори  -  Монтана  да  извърши  отземляване  на 

следните граждани, с които община Монтана няма сключени договори:
  1. Веска Грозданова Георгиева от с. Доктор Йосифово – имот №143023, площ 10 дка в землището на 

с. Доктор Йосифово;
  2.  Цветан Иванов Лозанов от с.  Белотинци – имот №001130,  площ – 10 дка  в землището на с. 

Белотинци;
  3. Цветан Лозанов Симеонов от с. Белотинци – имот №001130, площ – 15 дка в землището на с. 

Белотинци;
  4.  Иван Лозанов Симеонов от с.  Белотинци – имот №001130,  площ – 10 дка в землището на с. 

Белотинци.
ІІ. Земите да бъдат причислени към Общинския поземлен фонд на Община Монтана.
ІІІ. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнение на горното решение.  

ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ВТОРА: 08-01-151/16.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – 
Кмет на Община Монтана, относно увеличаване числеността на общинската администрация.

Г-Н  СВЕТЛИН  НИКОЛОВ:  Т.22,  относно  увеличаване  числеността  на  общинската 
администрация.  Изказвания  от  залата?  Няма.  Тъй  като  се  увеличава  числеността,  поименно  или 
обикновено да гласуваме? Моля онези от вас, които са “за” да гласуват поименно
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Поименно 
гласуване

Поименно 
гласуване

Ангелина  Стоичкова за Камелия  Трифонова за
Бойко  Димитров за Крум  Милетиев ----
Борис  Тачев за Любомир Бояджиев ----
Валерия  Тодорова против Любомир  Иванов за
Валтер  Аспарухов за Найден  Найденов за
Веселин Игнатов за Нистор  Каменов за
Диман Костадинов ---- Павел  Цочев ----
Димитър  Аврамов ---- Петко  Петков за
Димитър  Йотински ---- Пламен  Мечков ----
Емил  Ангелов за Росен Белчев ----
Златко  Тодоров за Светозар Григоров за
Ивайло  Георгиев за Светлин Николов за
Ивайло  Петров за Станислав Станоев за
Иван  Славчов за д-р Тодоров ----
Иво  Гигов за Тодор  Тодоров за
Иво  Иванов за Христо  Кастрев за
Ивета  Станкова за

23 / 1 / 0
Приема се

Решение
№155

Общински съвет - Монтана
Реши:

1. Увеличава с 1 /една/ щатна бройка числеността на общинска администрация в дирекция 
“ФСД”- за дофинансиране в местни дейности, считано от 01.08.2008 г.

2. Възлага на Кмета на Общината Монтана изпълнение на горното решение.

ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ТРЕТА:  08-01-147/15.07.08 г. Докладна записка от Златко Живков – 
Кмет на Община Монтана, относно поставяне на паметен знак на Иван Давидков.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към т.23, относно поставяне на паметен знак на Иван 
Давидков. От администрация? От залата? Няма. Тук само трябва основанията да коригираме чл.21, ал.1, 
т.23  от  ЗМСМА.  Моля  преминаваме  към  обикновено  гласуване.  Моля  онези  от  вас,  които  са  “за” 
предложенията за решения да гласува “за”

23 / 0 / 0
Приема се

Решение
№156

      На основание чл. 57, ал.1  от ЗУТ и чл.21, ал.1, т.23 от ЗМСМА
Общински съвет - Монтана

Реши:
1. Определя място за поставяне на паметен знак на Иван Давидков в УПИ І, кв. 156, пред 

художествена галерия “Кирил Петров”.
2. Възлага на Кмета на Община Монтана изпълнението на решението.

ТОЧКА  ДВАДЕСЕТ  И  ЧЕТВЪРТА: 48-10-6/16.06.08  г  Докладна  записка  от  групата 
общински  съветници  от  ПП  ГЕРБ  при  ОбС  Монтана,  относно  изменение  на  Правилника  за 
организацията и дейността на ОбС Монтана, неговите комисии и взаимодействието му с общинска 
администрация. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Т.24, предложение на група съветници от ПП ГЕРБ. Вносителите? 
Не виждам. От залата? Няма. Преминаваме към предложението за решение. Онези от вас, които са “за” 
това  изменение  на  Правилника  за  организацията  и  дейността  на  ОбС,  неговите  комисии  и 
взаимодействието му с Общинската администрация, да гласува “за”
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8 / 3 / 11
Не се приема

Решение
№157

На основание чл.33 ал.1 т.2 от ЗМСМА във връзка с  чл. 21, ал.2 от същия закон и 
във връзка с чл.22 ал.1т.2 от Правилника за организацията и дейността на ОбС 

Общински съвет - Монтана
Реши:

Не приема предложеното решение с текст:

1. В чл. 73 от правилника да се добави нова алинея 4 със следният текст: „Заседанията на 
общинския съвет се предават директно по местното общинско радио”.

2. Възлага на Кмета на Община Монтана организирането и изпълнението на решението.

ТОЧКА ДВАДЕСЕТ И ПЕТА: ПИТАНИЯ

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Преминаваме към питания към Кмета на Община Монтана. Преди 
да  преминем към питанията  г-жа  Валерия  Тодорова,  като  Председател  на  ПК по Молби и  жалби на 
граждани в ОбС – Монтана, предложи Докладна записка, която ако не възразявате да я гледаме сега и да 
се произнесем с решение на ОбС в тази точка питания, защото жалбите на които комисията преценява, че 
трябва да се даде Становище от ОбС са пет. Докладната записка е размножена, ако приемем да я гледаме 
сега да я гледаме, ако не да я отложим за следваща сесия. Тъй като става на въпрос за докладна записка за 
жалби, в ОбС има жалбите на гражданите, които са подали тези жалби а те са от Ефрем Дамянов Илиев 
няколко жалби, Илия Николов Илиев има жалба като физическо лице и като представител на жк “Балова 
шума”,  жалби от Лило Младенов Йоцов,  от Илия Замфиров Илиев и от Будьони Христов Петров.  Аз 
нарочно казвам, кои са жалбите по които трябва да се произнесем и след като ОбС не приема на днешното 
заседание да се произнесе, казвам, че тези жалби са в ОбС и онези от вас, които се интересуват какво е 
становището на комисията да заповядат в ОбС, да ги видят, да се запознаят и на следващата сесия да 
вземем отношение по тези жалби. Към Кмета на общината има отправени питания на предишната сесия и 
след това между сесиите бяха поставени допълнително писмени питания от групата съветници на ГЕРБ и 
от г-н Златко Тодоров.  На миналата сесия по отношение на озвучаването  в Младежкия дом,  на Иван 
Славчов е представен писмен отговор. Доволен ли сте Славчов.

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Отговора беше в същия дух, както всички останали отговори. Преди шест 
месеца има подадена докладна от Младежкия дом да се коригират цените, но до сегашния момент няма 
никаква реакция, може би трябва да изтече една година. От Февруари месец е докладната от Младежкия 
дом.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Валтер Аспарухов, по отношение на хирургичния блок, за незаконно 
настаняване на роми, но няма писмен отговор. Валерия Тодорова постави питане за местността “Калето” 
на този също нямаме отговор. На Златко Тодоров за с.Войници беше поставено на сесията. 

Г-Н ВАЛТЕР АСПАРУХОВ:  Искам едно уточнение да направя. Тук не ставаше на въпрос за 
собствеността и за МРРБ, ставаше на въпрос, че са се само настанили хора и коне пасат.

Г-Н  МАРИУС КОНОВ:  Г-н  Тодоров,  за  Войници  проверка  е  назначена,  наистина  Кмета  на 
селото е отсъствал дълго време, но служителката е на работа, така че такова нещо, че няма човек който да 
обслужва гражданите не е вярно.

Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ:  Аз  не съм казал,  че  няма  човек,  казах  че  има  секретар,  но  хората 
казват, че не стои там. Вие казахте, че след сесията ще направите проверка, отговор нямам. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Ясно е че сме длъжници на общинските съветници, ще отговори 
администрацията.  Има поставени питания от г-н Златко Тодоров, от групата съответно. Три са отговорите 
Ви.  

Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Не, два са.
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Мой е пропуска ето го отговора.
Г-Н ЗЛАТКО ТОДОРОВ: Понеже нямам време да се запозная няма да го коментирам. Относно 

другите две питания относно доставка на гориво на “Чистота”, частично е отговорено. Искахме да ни бъде 
предоставено  копие  от  договори,  въобще не  ни  беше предоставено,  съответно дали  има  обявление  в 
Държавен вестник, така или иначе аз се порових сам и си написах част от отговора, това е поредното за 
което  става  на въпрос  и  в  отчета  на работата.  По питането относно ремонта на  площада,  получихме 
отговор също не пълен. Разбрахме, че компрометираните участъци са 245 кв.м., които са умножени по 
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едни 10,86 лв. и с ДДС прави 3 192 лв., които ще бъдат удържани на ЕТ “Найден Христов” от обекта, 
който  той  ще  работи  или  може  би  е  работил  вече  в  ПМГ  и  ГПЧ.  Не  ми  е  ясно  обаче,  след  като 
компрометирания участък от 245 кв.м. кое налага 860 кв.м. бетонови плочи да бъдат положени и да бъдат 
дадени още 29 087 лв. Не знам тези средства дали сме ги гласували за този площад. Не е отговорено, че 
през настоящата година е предвидено да се изпълни оставащото количество. Въпроса ми беше до каква 
част от площада ще бъде ремонтиран допълнително от това, което е извършено до момента? В какъв срок? 
От кого и на каква стойност? Значи има оставащо количество, но колко е то също не е отговорено. Може 
би сега ще ми бъде отговорено, може би по-късно, а може би и няма да ми бъде отговорено. Така че не 
съм доволен от отговора.  

Г-ЖА ВАЛЕРИЯ ТОДОРОВА:  Едно уточнение от мен.  При положение,  че  1 кв.м.  плочки е 
около 33 лв., какво търси сумата 10 лв. там?

Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ:  Като продължение,  защото на комисиите обясниха,  че  това е  текущ 
ремонт,  за  мен това е  капиталов ремонт,  защото тотално нова настилка се  полага на площада.  Правя 
аналогия  с  търговските  дружества,  там  ако  си  подмениш  нещо  с  нови  потребителски  свойства, 
автоматично трябва да предекларираш стойността в общината, за мен това е капиталов разход не е текущ 
ремонт. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Заповядайте г-н Кмете.
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Само да отговоря, съжалявам единствено за неотговора на Войници, на 

съветника г-н Тодоров ще Ви бъде отговорено за това. Договора за “Чистота” Вие казахте, че в едната 
част сте отговорили, не виждам никакъв проблем тук, още по-малко в площад “Алеко Константинов. Г-н 
Петров започвам с Вас. Има доста кметове които бъркат ремонти, или кандидат кметове при това много 
интелигентни хора, текущ и основен ремонт. По тази проблематика по която говорите обикновено  се 
занимава един виден човек от Монтана които по време на предизборни кампании пише, цялата преписка е 
там. По нея отговаряме.Не искам да му правя допълнителна реклама.Той представлява една организация 
сам себе си и още един. Така че, имаме отговор по този въпрос. Това, което трябва да Ви кажа, и днеска 
“Красива България” тук над 22 обекта имаме направени за последните 6-7 години, при това без никакви 
забележки при всички проверки които бяха направени от там, онова което е удържано от изпълнителя 
наистина е удържано. Това което е използвано наистина е текущ ремонт. И ще Ви кажа още нещо, в онази 
година 2003 г. Вие не бяхте съветник, или много далече в друга политическа сила в онази година когато го 
правихме това нещо, по същия проект Хасково го направиха площада за 3 милиона  ние вече отговаряхме 
няколкократно и 10 пъти ни провериха договора, че площад със 270 или 300 хил.лв. трудно се прави така. 
Направена е основата отдолу на настилката. Там където има забележки отгоре е удържана на изпълнителя, 
а  в  другата  част  е  направено  допълнително.  Така  както  в  момента  се  полага  тротоарна  настилка  на 
“Извора”  на цялата група  блокове и цялото пространство докрай.  Така,  че,  ако  искате по това има и 
допълнителен отговор и допълнителна преписка ще Ви спестя след като бъде направена проверката. По 
другото вече две прекратиха още едно остана. Тогава Ви започвам аз, другата част, отговорите на други 
жалби пак по това време. Значи темата с площада “Алеко Константинов” е такава. За тези пари при онази 
ситуация при никакви забележки от фонда при 10 проверки.  Ето сега отговаряме на един гражданин, 
които е задал този въпрос през октомври на миналата 2007 г.,  познайте защо. Сега му отговаряме ще 
отговоря и на този въпрос ще отговоря. Няма притеснения.Това е основата отдолу, тя е нарушена в едната 
част. Имаше подобно питане отговорено е кратко в последния момент, защото екипа на администрацията 
даваше обяснения и на други хора, включае офиса на “Красива България” няма никаква промяна за тези 7 
години. Г-н Емил Андреев беше и днес тук. Те също пишат в тази част обяснения по тази тема. Предлагам 
просто да Ви дам отговора по тази тема, след като премине другата преписката до края, за да си спестите 
подобни  питания,  защото  тия  питания  и  още  10  минаха.  Те  са  дали  обяснения  колегите  ми  от 
администрацията, офиса на “Красива България” е дал, ще отговоря. По два от проектите имаше питания, 
по единия всичко замина, по този също. Това е което мога да кажа в момента. Като получа пълния текст 
на проверката от другата институция която е упълномощена и която проверя, ще Ви дам отговора, който 
предполагам ще бъде доста по- пълен, в тази част, относно изпълнението на проекта  “Красива България” 
на площад “Алеко Константинов”, едно наистина много добро съоръжения за много малко пари във вече 
не толкова близката 2003 г., не само според мене.

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Аз ще дам на колегите едно сравнение във връзка с това, което казахте г-
н Кмете, има компрометирани участъци, комисията ги е уточнила, те си стоят там, площада не се пипа. 
Това е като да сме си закупили един нов автомобил, да му е паднало покритието на рамата и ние да не 
използваме 7-годишния период през които той е гаранционен, а за наша сметка да отидем да си купим 
едно ново купе и един нов двигател и да си караме колата и рамата да си остане същата в гаранционния 
период. Същата работа се получава и с площада. Това е истината.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Нови питания към Кмета на Община Монтана. Заповядай Петров.
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Г-Н ИВАЙЛО ПЕТРОВ:  Две питания едното е по скоро препоръка. От както беше затворена 

бул.”Александър Стамболийски” заради ремонта, част от движението се пренасочи по “Хаджи Димитър”. 
В лявата част от “Александър Стамболийски” към “Граф Игнатиев” е доста разкопана улица така, че Ви 
препоръчвам да бъде изкърпена., понеже там има нова кооперация, която за свързване на комуникациите е 
нарушила платното. Това е препоръката, ако може в най-скоро време защото там е натоварено движението 
специално в лявата част от “Граф Игнатиев” към “Александър Стамболийски”.

Другото ми питане,  преди няколко сесии приехме промяна на Наредбата за обществения ред за 
отглеждане на селскостопански животни в Първа градска зона. Предстои ми и аз да се заселя в такъв 
район в който е много натоварено движението от кози.  Няма го д-р Тодор Тодоров неговата улица е 
перфектно асфалтирана,  но сутрин  и вечер се  превръща в екопътека,  по  нашата улица  “Сенчин дол” 
минават по-малко кози, но въпреки всичко района е пълен с бълхи, но най-натовареното движение е на 
улицата на д-р Тодоров, “Гоце Делчев”, “Георги Данчов” това са улиците. Работи ли се нещо относно тази 
Наредба за ограничаване отглеждането на животни в тази зона?

Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ:  Имам жалби от служители на администрацията срещу общината, от 
тази зона. Работи се.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Иво Иванов, след това Любо Иванов.
Г-Н ИВО ИВАНОВ:  Къде  се  оказа  консенсуса?  Консенсуса  и  дейността  се  оказаха  бълхите. 

Ивайло  ми  взе  приказката.  Тези  кози  и  развъдници  на  малките  гадинки  след  Ивайло  и  след  Тони 
заминават пред тъща ми. Те отиват по “Баба Тонка” нагоре, гадна история, а и едните козари – фенове 
идват и към “Теменуга”. Тук е и Вивиян Григоров, аз във времето на комисия, като влезе докладната за 
промяната на тази наредба му зададох въпроса и затова се обръщам към него – Абе, Вивияне това, като 
приемем това, което Вие искате, т.с. това което ти си дошъл да докладваш, като го приемем ще решим ли 
въпроса с козите? Вивиян каза убедено – Решаваме го и сме го решили на минутата, за минута не спомена 
де, но сме го решили. Вивияне, три месеца по-късно, абе Вие решихте ли въпроса в козите и от там с 
бълхите. Подсказвам, че той ще се реши автоматично след четири месеца, когато температурите паднат и 
козите  няма  да се  извеждат,  но това  не  е  решение  по  Наредбата.  Аз си мисля,  че  все  пак трябва да 
направим нещо г-н Кмете, нека аргумента бъде много съветници питат, има консенсус и т.н., но трябва да 
решим този въпрос с козите. Ако решим да живеем в град, ако решим да живеем в нещо друго да го кажем 
това нещо. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Любомир Иванов
Г-Н  ЛЮБОМИР  ИВАНОВ:  Поради  строителството,  което  се  извършва  на  ул.”Веренишка”, 

движението е отбито не по “Веренишка”, а по “Панайот Хитов”, колите минават от там. Колите, които 
минават от там в големите жеги да росят, стигат до кръстовището на “Н.Бозвели” и “Панайот Хитов” и 
завиват към сградото, а потока на коли върви от “Веренишка” към тази част. Хората от квартала питат 
може ли да минава колата да ръси и да се почистят тротоарите от боклуци? Това ми е въпроса.  

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други питания има ли? Заповядай Ивета Станкова.
Г-ЖА  ИВЕТА  СТАНКОВА:  Всичките  питания  са  около  този  квартал  и  аз  ще  питам  за 

“Парчевич” и за “Баба Тонка”. Кога ще започнат да се правят тротоарите в квартала. Значи Монтана не е 
само центъра, много хора живеят в кварталите. Там няма тротоари вървят хора по улиците. Там където 
има някакви тротоари има строителни материали от строежите или паркирани коли. Тревата по ул.”Баба 
Тонка” вече ми надвишава ръста, същото положение е и до ІІ-ро училище в Живовския квартал. В целия 
квартал няма детска площадка, няма тротоари, няма лежащи полицай, тя се е превърнала в стартова писта. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други питания има ли? Заповядай Ивайло Георгиев.
Г-Н  ИВАЙЛО  ГЕОРГИЕВ:  Благодаря  г-н  Председател.  Първо  г-н  Кмете  предварително  се 

извинявам,  ако  Вие  не  сте  верния  адресант  на  моето  питане.  Снощи  бях  на  среща  с  общността  на 
с.Клисурица и там хората поставиха следния проблем: В началото на месеца са се извършвали взривни 
работи в кариерата, която е в близост до селото. Взривните работи така са извършвани, че населението по 
никакъв начин не е било уведомено и има засегнати къщи, дворове и т.н., добре че няма жертви. Не е бил 
уведомен и Кмета на селото за това нещо. За да формулирам все пак някакво питане към Вас,  моето 
питане е: Има ли правомощия Кмета на общината, въобще като орган на местното самоуправление да не 
бъде допуснато подобно нещо при повторни взривни работи там. Благодаря Ви.

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Валерия Тодорова.
Г-ЖА ВАЛЕРИЯ ТОДОРОВА: Г-н Кмете, моя въпрос пак е породен по повод на мой срещи с 

хора от с.Липен. Сигурно знаете, че още от първия Ви мандат до сега, че това е едно от село в които няма 
водопровод.  До колкото съм запозната,  то наистина е  така има изработен проект,  част от тръбите са 
положени макар, че след това отгоре всичко е с камъни. В момента тъй като имам наблюдения върху 
много други общини се кандидатства с готови проекти по различни програми. Имате ли намерение за това 
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село  да  кандидатствате  по  някоя  от  програмите?  Има  ли  изготвена  документация?  Какво  е  Вашето 
становище? И още едно съвсем елементарно питане, тъй като хора, които се интересуват от това, какви 
обекти се продават в общината за които ние имаме решение, питат къде се обявяват обявите освен на 
таблото. В кои вестници?

Г-Н  ЗЛАТКО  ЖИВКОВ:  В  четирите  местни  вестници  се  редуват,  всичко  което  излиза  от 
Монтана.

Г-Н ИВАН СЛАВЧОВ: Да допълня първия въпрос на Валерия. В края на миналата година имаше 
обявена обществена поръчка за водоснабдяването в Липен. Какво се случи с нея и до къде е стигнала? 
Има ли нещо да се реализира,  ако няма,  защо и какви са причините? Това е допълнение към нейния 
въпрос. 

Има запитване от граждани, които една част от тях не живеят в гр.Монтана, техните притеснения 
са, че като дойдат в града има недостъпни места в Гробищния парк, където не могат да отидат да почетат 
паметта на близките т.с. не е окосено. Просто това да го проверите и да се направи организация да се 
окоси тревата в Гробищния парк за да могат хората да отидат до там и да почетат паметта на близките си. 

Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Има думата Кмета на Община Монтана.
Г-Н ЗЛАТКО ЖИВКОВ: Г-н Председател, благодаря на тези от вас, които останаха за да чуят 

част от отговорите. За да не стават недоразумения както сега виждам, че се случи с Войници предпочитам 
да отговоря на една част от въпросите, да кажа на кои, ако желаете да отговоря писмено, защото мисля, че 
така ефекта е по-добър, не малко работа е свършена и в тази посока. 

На  г-н  Петров,  благодаря  за  двата  въпроса,  аз  предлагам  за  “Х.Димитър”  да  не  ти  отговарям 
писмено, това е текущ ремонт. Днес сме предложили актуализация на текущ ремонт и “Х.Димитър” ще 
влезе там. “Сенчин дол” може да отговорим писмено, искам да кажа че са връчени подобни наказателни 
постановления, мога да кажа колко са и затова Ви благодаря, ако спестите писмения отговор, защото все 
пак ще има известна пауза, да не излезе после, че не сме отговорили. Глобата по Наредбата на Иво Иванов 
е в същия дух в който беше и вашата. Има такива глоби, глобите са по-високи, санкционираме ги, те ги 
обжалват в  Административния съд,  една част от тях за  първи път падна и една друга  жалба за  един 
некоректен данъкоплатец, но за съжаление падат. 

За “П.Хитов” г-н Иванов излезе в тази част, която е от “Бозлеви” на ляво, качвайки се по “Бозлеви” 
в ляво, ще го направим това нещо, защото наистина в този участък на “П.Хитов” напрежението е по-
голямо. Искам да ви кажа,  че може би след 15-20 дни напрежението ще се премести в друг  участък, 
защото предполагам ако  успеем  да  направим до 10.08.  най-голямата  част  първата  от  “Славейков”  до 
“Калето”, тогава вече в другата зона ще се премести напрежението и най-вероятно този поток няма как 
след това да минава по тази част на “Хитов”, но въпроса с росенето остава и с чистенето съща. Мисля, че 
след 15 дни този поток ще се премести от там, защото ние ще я затворим в едната част заради втория етап 
на пътя. 

На г-жа Ивета Станкова искам да отговоря по следния начин. Утре в 13.00 ч. имаме поредния 
петъчен брифинг на който ще представим освен Община Добрич, само Монтана е така, тук Конов ми 
подсказва  11  проекта  за  39  хил.лв.  в  различни  зони  на  нашия  град,  на  хора  и  на  граждани,  които 
кандидатстваха  по  това  Публично-частно  партньорство,  което  аз  предложих,  вие  приехте,  само  две 
общини в България го правят това. Аз казах по-рано, че онова което е по извънбюджетните сметки с пари 
от приватизацията, има две детски площадки в “Изгрев” и в “Пъстрина”, които ние сме ги приели, вече 
имаме  възможности  и  те  ще  бъдат  направени.  От  останалите  места  има  хора  от  “Пъстренците”,  от 
“Плиските”, от “Младост 2”, които кандидатстваха с тези 11 проекти, които ще получат бонуси, защото 
мина комисия от по пет човека. Аз очаквам утре до обяд да ми направят доклад на комисията от различни 
дирекции, на наши граждани от Монтана, които приеха много добре, това са тротоари, входове, достъпна 
среда, зелена система. Ние сме гласували около 50 хил.лв., 11 проекта са за 39 и нещо, почти 40 хил.лв., 
т.с. след като комисията ми предложи, аз ще утвърдя това нещо и на 11 различни места в Монтана тези 
хора ще могат за това за което са кандидатствали да мине. Просто Ивета е трябвало да кандидатствате. 
Права си за “Баба Тонка”, за “Баба Тонка”, по друг проект кандидатстваме при който едната част ще бъде 
подменена. Приемам това което казваш за част от растителността, която е там. Искам да кажа, че парите 
които ги имаме за  тротоари сега ги актуализирахме като текущ ремонт,  защото това е текущ ремонт 
наистина, отиват още малко нагоре, но са недостатъчни. В предходни години ние нямахме никакви пари, 
сега са по 100, по 200, по 300 хил.лв. и просто на етапи едно по едно тръгваме да възстановяваме, но 
нямаме все още финансови възможности за абсолютно всичко, което искат гражданите, в това число и от 
тази зона на града. 

Ивайло  Георгиев  ме  изненада  с  този  въпрос  за  Клисурица,  аз  бях  в  събота  натам  заради 
четвъртокласната пътна мрежа и затова, че сега се работи там и аз мисля, че ние ще решим един проблем 
на достъпа на хора от трите села, защото това е проект, които мина. Това за взривяването сега го чувам, 
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това е сигнал който ще проверя и ще получите отговор за него. Вие сте първият който ми казва подобно 
нещо. Проверихме другите погреби, след случая с Челопечене, на едното получихме информация, че е под 
контрол, че няма проблем, но специално за Клисурица,  аз лично не съм чул.  Ще проверя не искам да 
отговарям така наизуст. 

По отношение на г-жа Тодорова за обявите вече казах, обявяват се в различни местни вестници, но 
не само в един, защото и от там се следят и от там имаме разправии. Редуваме ги. 

По  отношение  на  Липен  и  двата  въпроса  за  Липен  да  ги  обединя,  първия  етап  вътрешна 
водопроводна мрежа /ВВМ/ е 7 км. и нещо, това нещо го направихме.  от миналата година,  да имаме 
проект в момента е по Оперативна програма Околна среда, кандидатствахме нямаше финансиране, сега го 
вкарваме втори път там, работим по темата за втория етап и за възстановяването. Голямата тема на Липен 
и на Стубел ще бъде по другия голям проект очаквам заедно с ВиК, тъй като сега в МС от стана на 
общините гледаха проекта за Закона за ВиК и бяхме в комисия заедно с министрите на Околната среда и 
благоустройството.  Големия  проблем  за  решаване  на  водата  на  тази  зона  ще  бъде  от  довеждащия 
водопровод от Среченска бара, които е Сумер, Стубел, Липен, защото аз съм убеден, че ние ще изградим 
ВВМ на Липен, но тъй като имаме проблем със захранването. Ако не бъде решен проблема с 
довеждащия водопровод Сумер, Стубел, Липен ще бъде много тежко за селата дори да изградим цялата 
мрежа. Кандидатстваме с подобен проект, имаме в предвид това нещо, аз се надявам да мине и да стигнем 
до успех там. Тогава все още нямахме финансиране, чакахме извънредно дали ще решат да отпуснат пари. 
защото ни казаха, че ако не сме направили процедурата, дори и да има пари това няма да стане. Ето това 
решение за “Мала Кутловица” са на 146 общини 139 мил.лв., ако не се бяхме подготвили за него, дадоха 
ни авансова след това дълго време нямаше информация по темата, сега мина с решение на МС, сега ще ги 
получим веднага. Ние сме кандидатствали за да не останем под чертата при евентуално одобрение. Мисля, 
че по ОП Околна среда се надявам да успеем там.

Това което казахте за Гробищния парк, ще предам.
Благодаря ви за въпросите, ако приемете в тази част да не кажете следващия път да излезете и да 

кажете, не е получен отговор. 
Г-Н СВЕТЛИН НИКОЛОВ: Други питания към Кмета на общината има ли? Няма. Следваща 

сесия най-вероятно ще бъде в края на август. В края на август очаквайте комисии. Закривам 15-та редовна 
сесия на ОбС - Монтана

Заседанието бе закрито в 18,00 часа

Протоколчик:………………….
/Мария Петрова/ Председател ОбС:……………………

/Светлин Николов/
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